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Ledamöter Närvarande i sammanträdeslokal 
Daniel Ådin (S) 

Kerstin Olofsson (L) 
 

Deltar på distans 

Bertil Almgren (S) 
Gunilla Andersson (S) 

Annica Bray (S) 
Lorents Burman (S) 

Mats Ekman (S) 
Daniel Envall (S) 

Evelina Fahlesson (S) 

Kenneth Fahlesson (S) 
Maria Granskär (S) 

Iosif Karambotis (S) 
Pierre Lidström (S) 

Carina Lundmark (S) 

Felicia Lundmark (S) 
Lars Lundmark (S) 

Anna Lundström (S) 
Gunilla Lundström (S) 

Maria Marklund (S) 
Kamel Mnad (S) 

Magnus Nilsson (S) 

Jasmine Ravaghi (S) 
Fredrik Stenberg (S) 

Valter Stenberg (S) 
Peter Stensmar (S) 

Tomas Teglund (S) 

Ann Åström (S), §§ 33 - 35 
Henry Andersson (M) 

Stefan Anundi (M) 
Ramona Dolan (M) 

Kaisa Edström (M) 

Anette Lindgren (M) 
Micaela Löwenhöök (M) 

Johan Söderberg (M) 
Håkan Andersson (C) 

Kjell Bergmark (C) 
Maria Bernsson (C) 

Katarina Larsson (C) 

Carina Sundbom (C) 
Oscar Wellman (C) 

Weidan Gong (V) 
Agneta Hansson (V) 

Lova Torstensson (V) 

Joakim Wallström (V) 
Jeanette Velander (V) 

Markku Abrahamsson (SD) 
Magnus Bergmark (SD) 

Marcus Sehlstedt (SD) 
Linda Strandberg (SD) 

Roland Östlund (SD) 

Shervin Ahmadzadeh (L), §§ 33 – 41 
Stina Engström (L) 

Christina Soldan (L) 
Charlotta Enqvist (KD) 

Hans Brettschneider (MP) 



SKELLEFTEÅ KOMMUN 
Kommunfullmäktige 

PROTOKOLL 
2021-02-16 

3 

 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

  

 

Linnea Öhman (MP) 

Tjänstgörande ersättare Deltar på distans 
Fredrik Lundberg (S) för Malin Berglund (S) 

Simon Rilfors (S) för Sara Keisu (S) 
Martin Hedqvist (S) för Jonna Lundgren (S) 

Lilliann Carlsten (S) för Ann Åström (S), §§ 36 – 76 
Harriet Classon (S) för Annamaria Hedlund (S) 

Gunnar Fransson (M) för Lenita Hellman (M) 

Kjell Lindström (M) för Andreas Löwenhöök (M) 
Anna From-Lindqvist (C) för Per Brubäcken (C) 

Fredrik Sjöström (V) för Marie Bergslycka (V) 
Roland Löfmark (L) för Shervin Ahmadzadeh (L), §§ 42 – 

76 

Per-Ivar Skogqvist (KD) för Petter Ershag (KD) 
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§ 33 Dnr KS 2021-000129  009 

Förändring av dagordningen vid 
kommunfullmäktiges sammanträde 2021-02-16 

Kommunfullmäktiges beslut 
Ärendet "Avsägelse från Elias Andersson (M) av uppdraget som ersättare i 

fritidsnämnden och eventuellt fyllnadsval" läggs till dagordningen vid dagens 
sammanträde. 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktiges ordförande meddelar att det vid dagens sammanträde finns 

behov av att behandla ärendet "Avsägelse från Elias Andersson (M) av uppdraget 
som ersättare i fritidsnämnden och eventuellt fyllnadsval". Då ärendet ej är 

kungjort krävs fullmäktiges godkännande för att det skall kunna behandlas. 
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§ 34 Dnr KS 2020-000841  101 

Revisorerna har ordet 

Sammanfattning 
Då ingen representant för revisionen är närvarande lämnas ingen information vid 

dagens sammanträde. 
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§ 35 Dnr KS 2020-000816  170 

Räddningstjänstens lokalisering 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Skellefteå kommuns huvudbrandstation flyttas till Östra Navet. 

2. Frågan om anslagskompensation överlämnas till budgetberedningen inför 

arbetet med budget och plan 2022 – 2026. 

3. Kommunstyrelsen får i uppdrag att reservera Skellefteå kommun tillhörig 

mark för anläggande av nytt övningsfält i direkt anslutning till Östra Navet. 

4. Samhällsbyggnadsnämnden får i uppdrag att i kommande budgetprocess 

redovisa ekonomiskt förslag som innebär anläggande av nytt övningsfält 
vid Östra Navet. 

5. Samhällsbyggnadsnämnden får i uppdrag att i dialog och samråd med 

verksamheten skapa lösningar vid inflyttande till ny brandstation. 

Reservation 

Johan Söderberg (M), Hans Brettschneider (MP), Markku Abrahamsson (SD), Carina 
Sundbom (C), Håkan Andersson (C), Christina Soldan (L), Charlotta Enqvist (KD), 

Stefan Anundi (M) samt Katarina Larsson (C) reserverar sig mot beslutet till förmån 
för egna yrkanden. Henry Andersson (M), Ramona Dolan (M), Kaisa Edström (M), 

Gunnar Fransson (M), Anette Lindgren (M), Kjell Lindström (M), Micaela Löwenhöök 

(M), Kjell Bergmark (C), Maria Bernsson (C), Anna From-Lindqvist (C), Oscar 
Wellman (C), Shervin Ahmadzadeh (L), Stina Engström (L), Kerstin Olofsson (L), 

Per-Ivar Skogqvist (KD) samt Linnea Öhman (MP) reserverar sig mot beslutet till 
förmån för Johan Söderbergs m fl yrkande. 

Inlägg 
Peter Stensmar (S), Agneta Hansson (V), Johan Söderberg (M), Oscar Wellman (C), 

Hans Brettschneider (MP), Markku Abrahamsson (SD), Carina Sundbom (C), Håkan 
Andersson (C), Christina Soldan (L), Charlotta Enqvist (KD), Stefan Anundi (M), 

Katarina Larsson (C), Lorents Burman (S) samt Harriet Classon (S) yttrar sig. 

Sammanfattning 
Kommunstyrelsen beslutade 2020-04-07 § 156 bland annat att utredningen kring 

räddningstjänstens lokalisering skall presenteras för kommunstyrelsen som i 
samband med presentationen ges möjlighet att fatta nytt beslut kring 

räddningstjänstens placering. 

Samhällsbyggnadsnämnden beslutade 2020-12-14 § 236 att godkänna flytt av 

räddningstjänstens huvudbrandstation till Östra Navet, under förutsättning att 
hyresökningen kompenseras i budgeten; samt att uppdra till verksamheten att 

utveckla kommande handlingsplan med kompletterad förmåga i Kåge motsvarande 

ca 1 miljon kronor/år i driftskostnader. Nämnden beslutade även att föreslå 
kommunfullmäktige att flytta huvudbrandstationen för räddningstjänsten till Östra 

Navet och kompensera hyresökningen i budgeten; samt att avsätta ca 1 miljon 
kronor/år i driftkostnad för kompletterande förmåga i Kåge. 

Investeringsrådet har behandlat ärendet och har inte meddelat någon erinran mot 

det presenterade materialet. 

Kommunstyrelsens arbetsutskott konstaterade vid sin behandling av ärendet att 

kommunfullmäktige normalt inte utfästelser om avsättningar i framtida budget i 
enskilda ärenden, istället upprättas ett sammanhållet budgetförslag för all 
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kommunal verksamhet för kommunfullmäktiges behandling. Därför bör 
samhällsbyggnadsnämndens förslag i den delen överlämnas till kommunstyrelsens 

budgetberedning inför arbetet med 2022 års budget. Samhällsbyggnadsnämnden 
bör inför det arbetet även få i uppdrag att redovisa ekonomiska konsekvenser för 

anläggande av nytt övningsfält vid Östra Navet.  

Yrkanden 
Kommunstyrelsen föreslår att Skellefteå kommuns huvudbrandstation flyttas till 
Östra Navet (beslutspunkt 1); att frågan om anslagskompensation överlämnas till 

budgetberedningen inför arbetet med budget och plan 2022 – 2026 (beslutspunkt 

2); att kommunstyrelsen får i uppdrag att reservera Skellefteå kommun tillhörig 
mark för anläggande av nytt övningsfält i direkt anslutning till Östra Navet 

(beslutspunkt 3); att samhällsbyggnadsnämnden får i uppdrag att i kommande 
budgetprocess redovisa ekonomiskt förslag som innebär anläggande av nytt 

övningsfält vid Östra Navet (beslutspunkt 4); samt att samhällsbyggnadsnämnden 

får i uppdrag att i dialog och samråd med verksamheten skapa lösningar vid 
inflyttande till ny brandstation (beslutspunkt 5). 

Peter Stensmar (S), Agneta Hansson (V), Lorens Burman (S) samt Harriet Classon 
(S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Johan Söderberg (M), Hans Brettschneider (MP), Markku Abrahamsson (SD), Carina 

Sundbom (C), Håkan Andersson (C), Christina Soldan (L), Charlotta Enqvist (KD), 
Stefan Anundi (M) samt Katarina Larsson (C) yrkar att räddningstjänsten fortsätter 

vara lokaliserad på Solbacken samt att kommunfullmäktige ger uppdrag till 
nämnden för support och lokaler att ta fram en plan för renovering av nuvarande 

byggnad. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag samt Johan 
Söderbergs m fl yrkande, och finner att kommunfullmäktige beslutar enligt 

kommunstyrelsens förslag. 

Votering begärs och verkställs enligt följande godkända voteringsproposition "Den 
som stöder kommunstyrelsens förslag röstar ja, den som stöder Johan Söderbergs 

m fl yrkande röstar nej". 

Omröstningsresultat 

Vid uppropet avges 36 ja-röster och 29 nej-röster. Hur var och en röstat framgår av 
till denna paragraf bifogade förteckning. 

Motivering till reservation 
Johan Söderberg (M), Stefan Anundi (M), Henry Andersson (M), Ramona Dolan 

(M), Kaisa Edström (M), Gunnar Fransson (M), Anette Lindgren (M), Kjell Lindström 
(M), Micaela Löwenhöök (M), Carina Sundbom (C), Håkan Andersson (C), Katarina 

Larsson (C), Kjell Bergmark (C), Maria Bernsson (C), Anna From-Lindqvist (C), 

Oscar Wellman (C), Shervin Ahmadzadeh (L), Stina Engström (L), Christina Soldan 
(L), Kerstin Olofsson (L) ,Charlotta Enqvist (KD) samt Per-Ivar Skogqvist (KD) 

lämnar följande reservationsmotivering: Vi har tagit del av de utredningar som 
gjorts och konstaterar att det finns fördelar och nackdelar med en flytt, men anser 

att nackdelarna väger över. Vi anser Solbacken har både de kortaste 

utryckningstiderna med större möjligheter att utvecklas i enlighet med 
räddningstjänstens behov. Personal på räddningstjänsten har via sina fackliga 

ombud motsatt sig flytten då de varken ser tidsvinster, samordningsvinster, 
verksamhetsvinster eller ekonomiska vinster, och ser en risk för att detta kan 

medföra sämre insatser för kommuninvånaren. Vi anser att ett tillitsbaserat 
ledarskap innebär att lyssna till de medarbetare som utför arbetet i verksamheten. 
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Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens protokoll 2020-02-02 § 36 

Samhällsbyggnadsförvaltningens protokoll 2020-02-14 § 236 
Samhällsbyggnadsförvaltningens tjänsteskrivelse 2020-10-26 

Rapport - Räddningstjänstens lokalisering 
Bilaga A Ekonomisk konsekvensanalys 

Bilaga B Brandstationsplaceringarnas inverkan på tidsfaktorn vid 
räddningsinsatser 

Bilaga C Brandstationsplacering med hänsyn till 

verksamhetskonsekvenser 
Skrivelse kommunal räddningstjänst 2020-05-05 

Kommunstyrelsen 2020-04-07 § 156 
Kommunstyrelsen 2015-09-30 § 431 

  

Skickas till: 
Samhällsbyggnadsnämnden 

Budgetberedningen 
Kommunledningskontoret, samhällsutveckling 

Kommunledningskontoret, mark och exploatering 
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Voteringsförteckning § 35 
Ja röstar: 

Bertil Almgren (S), Gunilla Andersson (S), Fredrik Lundberg (S), Annica Bray (S), 
Lorents Burman (S), Mats Ekman (S), Daniel Envall (S), Evelina Fahlesson (S), 

Kenneth Fahlesson (S), Maria Granskär (S), Iosif Karambotis (S), Simon Rilfors (S), 
Pierre Lidström (S), Martin Hedqvist (S), Carina Lundmark (S), Felicia Lundmark 

(S), Lars Lundmark (S), Anna Lundström (S), Gunilla Lundström (S), Maria 
Marklund (S), Kamel Mnad (S), Magnus Nilsson (S), Jasmine Ravaghi (S), Fredrik 

Stenberg (S), Valter Stenberg (S), Peter Stensmar (S), Tomas Teglund (S), Ann 

Åström (S), Harriet Classon (S), Daniel Ådin (S),  
Fredrik Sjöström (V), Weidan Gong (V), Agneta Hansson (V), Lova Torstensson (V), 

Joakim Wallström (V), Jeanette Velander (V). 
 

Nej röstar: 

Henry Andersson (M), Stefan Anundi (M), Ramona Dolan (M), Kaisa Edström (M), 
Gunnar Fransson (M), Anette Lindgren (M), Kjell Lindström (M), Micaela Löwenhöök 

(M), Johan Söderberg (M),  
Håkan Andersson (C), Kjell Bergmark (C), Maria Bernsson (C), Anna From-Lindqvist 

(C), Katarina Larsson (C), Carina Sundbom (C), Oscar Wellman (C), 

Markku Abrahamsson (SD), Magnus Bergmark (SD), Marcus Sehlstedt (SD), Linda 
Strandberg (SD), Roland Östlund (SD), 

Shervin Ahmadzadeh (L), Stina Engström (L), Christina Soldan (L), Kerstin Olofsson 
(L), 

Charlotta Enqvist (KD), Per-Ivar Skogqvist (KD), 
Hans Brettschneider (MP), Linnea Öhman (MP). 
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§ 36 Dnr KS 2020-000819  401 

Ändring av lokala ordningsföreskrifter 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Skellefteå kommuns lokala ordningsföreskrifter ändras enligt följande: 

     Paragraf 7 och 11 ändras så de får följande lydelse: 

      7§ Arbete som orsakar störande buller för personer på offentliga platser,  
            t ex pålning och nitning, får inte ske utan polismyndighetens  

            tillstånd. 
            Utsändning av tal och / eller musik med så hög volym att det uppenbart  

            stör den allmänna ordningen på offentlig plats eller i bostadsområden  
            får inte ske någonstans i kommunen utan polismyndighetens tillstånd. 

        11§ Information, reklam, propaganda eller andra budskap som riktar sig  

            till personer på offentliga platser, får inte ske genom högtalare eller  
            liknande utan tillstånd av polismyndigheten. Tillståndsplikten gäller  

            också för spelning av musik. 
            Kommunens möjlighet att yttra sig vid tillståndsansökan gällande dessa  

            paragrafer läggs till i 4§. 

2. Ändringen träder i kraft 2021-04-01. 

Reservation 

Markku Abrahamsson (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. 
Magnus Bergmark (SD), Marcus Sehlstedt (SD), Linda Strandberg (SD) samt Roland 

Östlund (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för Markku Abrahamssons 
yrkande.  

Inlägg 
Johan Söderberg (M), Markku Abrahamsson (SD), Felicia Lundmark (S), Hans 

Brettschneider (MP), Charlotta Enqvist (KD), Agneta Hansson (V), Mats Ekman (S), 
Ramona Dolan (M), Magnus Nilsson (S) samt Tomas Teglund (S) yttrar sig. 

Sammanfattning 
Bygg- och miljönämnden beslutade 2020-12-17 § 316 att föreslå 

kommunfullmäktige ändra de lokala ordningsföreskrifterna för Skellefteå kommun 

så att det finns angivet att utsändning av tal och / eller musik med så hög volym att 
det uppenbart stör den allmänna ordningen på offentlig plats eller i 

bostadsområden får inte ske någonstans i kommunen utan polismyndighetens 
tillstånd; samt att nuvarande bestämmelse om tillståndsplikt för information, 

reklam, propaganda eller andra budskap som riktar sig till personer på offentliga 
platser även skall omfatta spelning av musik. Under några somrar men främst 

sommaren Bakgrunden är att under 2020 har klagomålen på höga ljudnivåer på 

musik från högtalare bland annat i motorfordon nattetid ökat. I samråd med polisen 
som upplever en liknande utveckling föreslås därför tilläggen till 

ordningsföreskrifterna.  

Yrkanden 

Kommunstyrelsen föreslår att Skellefteå kommuns lokala ordningsföreskrifter 
ändras enligt följande: 

Paragraf 7 och 11 ändras så de får följande lydelse: 

7§ Arbete som orsakar störande buller för personer på offentliga platser, t ex 
pålning och nitning, får inte ske utan polismyndighetens tillstånd. Utsändning av tal 

och / eller musik med så hög volym att det uppenbart stör den allmänna ordningen 
på offentlig plats eller i bostadsområden får inte ske någonstans i kommunen utan 

polismyndighetens tillstånd. 
11§ Information, reklam, propaganda eller andra budskap som 

riktar sig till personer på offentliga platser, får inte ske genom 
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högtalare eller liknande utan tillstånd av polismyndigheten. 
Tillståndsplikten gäller också för spelning av musik. Kommunens möjlighet att yttra 

sig vid tillståndsansökan gällande dessa paragrafer läggs till i 4§ (beslutspunkt 1); 
samt att ändringen träder i kraft 2021-04-01 (beslutspunkt 2). 

Johan Söderberg (M) samt Markku Abrahamsson (SD) yrkar att följande text skall 

läggas till i § 11: "Institutionaliserade och regelbundna böneutrop får inte 
förekomma". 

Markku Abrahamsson (SD) yrkar att lokalt förbud införs mot passivt tiggeri och att 
detta implementeras i de lokala ordningsföreskrifterna, på ett sådant sätt att 

passivt tiggeri förbjuds överallt på offentlig mark i Skellefteå kommun där detta 
förbud är tillämpbart.   

Felicia Lundmark (S), Hans Brettschneider (MP), Charlotta Enqvist (KD), Agneta 

Hansson (V), Mats Ekman (S) samt Tomas Teglund (S) yrkar bifall till 
kommunstyrelsens förslag. 

Agneta Hansson (V) yrkar avslag på Johan Söderbergs m fl yrkande. 

Agneta Hansson (V) yrkar avslag på Markku Abrahamssons yrkande. 

Beslutsgång 1 
Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag samt Johan 

Söderbergs m fl yrkande, och finner att kommunfullmäktige beslutar enligt 

kommunstyrelsens förslag. 

Votering begärs och verkställs enligt följande godkända voteringsproposition "Den 

som stöder kommunstyrelsens förslag röstar ja, den som stöder Johan Söderbergs 
m fl yrkande röstar nej". 

Omröstningsresultat 1 
Vid uppropet avges 51 ja-röster och 14 nej-röster. Hur var och en röstat framgår av 

till denna paragraf bifogade förteckning. 

 

Beslutsgång 2 
Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag samt Markku 

Abrahamssons yrkande, och finner att kommunfullmäktige beslutar enligt 

kommunstyrelsens förslag. 

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens protokoll 2020-02-02 § 35 

Bygg- och miljönämndens protokoll 2020-12-17 § 316 

Samhällsbyggnadsförvaltningens tjänsteskrivelse 2020-11-19 
  

Skickas till: 
Kommunstyrelsens sekretariat 
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Voteringsförteckning § 36 – omröstningsresultat 1 
Ja röstar: 

Bertil Almgren (S), Gunilla Andersson (S), Fredrik Lundberg (S), Annica Bray (S), 
Lorents Burman (S), Mats Ekman (S), Daniel Envall (S), Evelina Fahlesson (S), 

Kenneth Fahlesson (S), Maria Granskär (S), Iosif Karambotis (S), Simon Rilfors (S), 
Pierre Lidström (S), Martin Hedqvist (S), Carina Lundmark (S), Felicia Lundmark 

(S), Lars Lundmark (S), Anna Lundström (S), Gunilla Lundström (S), Maria 
Marklund (S), Kamel Mnad (S), Magnus Nilsson (S), Jasmine Ravaghi (S), Fredrik 

Stenberg (S), Valter Stenberg (S), Peter Stensmar (S), Tomas Teglund (S), Harriet 

Classon (S), Lilliann Carlsten (S), Daniel Ådin (S),  
Håkan Andersson (C), Kjell Bergmark (C), Maria Bernsson (C), Anna From-Lindqvist 

(C), Katarina Larsson (C), Carina Sundbom (C), Oscar Wellman (C), 
Fredrik Sjöström (V), Weidan Gong (V), Agneta Hansson (V), Lova Torstensson (V), 

Joakim Wallström (V), Jeanette Velander (V), 

Shervin Ahmadzadeh (L), Stina Engström (L), Christina Soldan (L), Kerstin Olofsson 
(L), 

Charlotta Enqvist (KD), Per-Ivar Skogqvist (KD), 
Hans Brettschneider (MP), Linnea Öhman (MP). 

 

Nej röstar: 
Henry Andersson (M), Stefan Anundi (M), Ramona Dolan (M), Kaisa Edström (M), 

Gunnar Fransson (M), Anette Lindgren (M), Kjell Lindström (M), Micaela Löwenhöök 
(M), Johan Söderberg (M),  

Markku Abrahamsson (SD), Magnus Bergmark (SD), Marcus Sehlstedt (SD), Linda 
Strandberg (SD), Roland Östlund (SD). 
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§ 37 Dnr KS 2020-000809  019 

Tomtpristaxa för Skellefteå kommun 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Tomtpristaxa för Skellefteå kommun fastställs enligt kommunstyrelsens 

förslag med av kommunfullmäktige vid dagens sammanträde beslutade 

ändringar. 

2. Tidigare beslut om tomtpristaxa upphävs. 

Reservation 
Linnea Öhman (MP) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. Hans 

Brettschneider (MP) reserverar sig mot beslutet till förmån för Linnea Öhmans 
yrkande. 

Inlägg 
Evelina Fahlesson (S), Micaela Löwenhöök (M), Hans Brettschneider (MP), Lorents 

Burman (S), Linnea Öhman (MP), Harriet Classon (S), Stina Engström (L), Carina 
Sundbom (C), Christina Soldan (L) samt Markku Abrahamsson (SD) yttrar sig. 

Sammanfattning 
Kommunledningskontoret anför att Skellefteå kommunens nuvarande tomtpristaxa 

antogs 2017 och utvecklingen har sedan dess varit stark med kraftig prisutveckling 

som följd. En översyn av tomtpristaxan har därför gjorts för att anpassa till bedömd 
marknadsnivå.  

Värdet på tomtmark påverkas av flera faktorer som exempelvis läge, möjlig 
användning och byggrätt. Detta gör att priset på mark kan variera beroende på om 

tomten ligger intill en stor trafikled, tillåter handel eller småindustri eller hur stor del 
av tomtmarken som får bebyggas. 

Grunden i tomtpristaxan är att mark överlåts till marknadsvärde samt med minst 

kostnadstäckning för kommunens investeringar för framtagandet av aktuellt 
tomtområde/projekt. För nya områden och exploateringsprojekt innebär det att 

separata beslut om tomtpris tas för varje enskilt område och tomt. Tomtpristaxan 
anger även generella prisnivåer för småhustomter och verksamhetsmark (ej 

handel) där separata beslut om prisnivå inte är fattat. För småhustomter föreslås 

en prisnivå på 500 kronor/kvadratmeter tomtmark (höjning från 400) i centralorten 
och 150 kronor/kvadratmeter tomtmark(oförändrad) i övriga delar av kommunen. 

För fritidshustomter föreslås en prisnivå på 100 kronor/kvadratmeter tomtmark 
(oförändrad). För verksamhetsmark föreslås en prisnivå på 400 

kronor/kvadratmeter tomtmark (höjning från 150) i centralorten och 75 
kronor/kvadratmeter (oförändrad) tomtmark i övriga delar av kommunen.  

 

 Yrkanden 

Kommunstyrelsen föreslår att tomtpristaxa för Skellefteå kommun fastställs enligt 

kommunstyrelsens förslag (beslutspunkt 1); samt att tidigare beslut om 
tomtpristaxa upphävs (beslutspunkt 2). 

Evelina Fahlesson (S), Hans Brettschneider (MP), Lorents Burman (S), Harriet 
Classon (S), Carina Sundbom (C), Christina Soldan (L) samt Markku Abrahamsson 

(SD) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.   

Evelina Fahlesson (S), Hans Brettschneider (MP), Lorents Burman (S), Harriet 
Classon (S), Carina Sundbom (C) samt Christina Soldan (L) yrkar på följande tillägg 
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till kommunstyrelsens förslag "För att under 2021 driva på färdigställandet av 
bostäder ges möjligheter till ett sänkt tomtpris för bostäder till maximalt 50 %. 

Följande förutsättningar ska införlivas för att nedsättningen ska vara aktuell: Nytt 
markanvisningsavtal tecknas. Bostäderna färdigställs under 2021. Nedsättningen får 

inte heller understiga kommunens självkostnad för den aktuella tomten." 

Micaela Löwenhöök (M) samt Markku Abrahamsson (SD) yrkar på följande tillägg till 
kommunstyrelsens förslag "För att under 2021 och 2022 driva på färdigställandet 

av bostäder, specifikt mindre villor och egna hem, ges möjligheter till ett sänkt 
tomtpris för mindre villor och egna hem till maximalt 50 %. Följande förutsättningar 

ska införlivas för att nedsättningen ska vara aktuell: Nytt markanvisningsavtal 
tecknas. Bostäderna färdigställs senast under 2022. Nedsättningen får inte heller 

understiga kommunens självkostnad för den aktuella tomten." 

Linnea Öhman (MP) yrkar på följande tillägg till kommunstyrelsens förslag 
"Exploatören i markanvisningsavtalet kan visa att de hus som byggs uppnår högre 

miljömässig hållbarhetsprestanda än kommunens grundläggande krav." 

Micaela Löwenhöök (M) yrkar avslag på Evelina Fahlessons yrkande. 

Beslutsgång 1 
Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag och finner att 

kommunfullmäktige bifaller detsamma. 

Beslutsgång 2 
Ordföranden ställer proposition på Evelina Fahlessons m fl tilläggsyrkande, och 
finner att kommunfullmäktige bifaller detsamma. 

Beslutsgång 3 
Ordföranden ställer proposition på Micaela Löwenhööks m fl tilläggsyrkande, och 

finner att kommunfullmäktige avslår detsamma. 

Votering begärs och verkställs enligt följande godkända voteringsproposition "Den 
som avslår Micaela Löwenhööks m fl tilläggsyrkande röstar ja, den som stöder 

detsamma röstar nej". 

Omröstningsresultat 3 

Vid uppropet avges 50 ja-röster och 14 nej-röster, 1 ledamot är frånvarande. Hur 
var och en röstat framgår av till denna paragraf bifogade förteckning. 

Beslutsgång 4 
Ordföranden ställer proposition på Linnea Öhmans tilläggsyrkande, och finner att 

kommunfullmäktige avslår detsamma. 

Votering begärs och verkställs enligt följande godkända voteringsproposition "Den 

som avslår Linnea Öhmans tilläggsyrkande röstar ja, den som stöder detsamma 

röstar nej". 

Omröstningsresultat 4 

Vid uppropet avges 59 ja-röster och 5 nej-röster, 1 ledamot är frånvarande. Hur var 
och en röstat framgår av till denna paragraf bifogade förteckning. 

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens protokoll 2020-02-02 § 27 

Kommunstyrelsens förslag till tomtpristaxa 
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2020-12-17 
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Skickas till: 
Kommunledningskontoret, mark och exploatering 
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Voteringsförteckning § 37 – omröstningsresultat 3 
Ja röstar: 

Bertil Almgren (S), Gunilla Andersson (S), Fredrik Lundberg (S), Annica Bray (S), 
Lorents Burman (S), Mats Ekman (S), Daniel Envall (S), Evelina Fahlesson (S), 

Kenneth Fahlesson (S), Maria Granskär (S), Iosif Karambotis (S), Simon Rilfors (S), 
Pierre Lidström (S), Martin Hedqvist (S), Carina Lundmark (S), Felicia Lundmark 

(S), Lars Lundmark (S), Anna Lundström (S), Gunilla Lundström (S), Maria 
Marklund (S), Kamel Mnad (S), Magnus Nilsson (S), Jasmine Ravaghi (S), Fredrik 

Stenberg (S), Valter Stenberg (S), Peter Stensmar (S), Tomas Teglund (S), Harriet 

Classon (S), Lilliann Carlsten (S), Daniel Ådin (S),  
Håkan Andersson (C), Kjell Bergmark (C), Maria Bernsson (C), Anna From-Lindqvist 

(C), Katarina Larsson (C), Carina Sundbom (C), Oscar Wellman (C), 
Fredrik Sjöström (V), Weidan Gong (V), Agneta Hansson (V), Lova Torstensson (V), 

Joakim Wallström (V 

Shervin Ahmadzadeh (L), Stina Engström (L), Christina Soldan (L), Kerstin Olofsson 
(L), 

Charlotta Enqvist (KD), Per-Ivar Skogqvist (KD), 
Hans Brettschneider (MP), Linnea Öhman (MP). 

 

Nej röstar: 
Henry Andersson (M), Stefan Anundi (M), Ramona Dolan (M), Kaisa Edström (M), 

Gunnar Fransson (M), Anette Lindgren (M), Kjell Lindström (M), Micaela Löwenhöök 
(M), Johan Söderberg (M),  

Markku Abrahamsson (SD), Magnus Bergmark (SD), Marcus Sehlstedt (SD), Linda 
Strandberg (SD), Roland Östlund (SD). 

 

Frånvarande är: 
Jeanette Velander (V). 
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Voteringsförteckning § 37 – omröstningsresultat 4 
Ja röstar: 

Bertil Almgren (S), Gunilla Andersson (S), Fredrik Lundberg (S), Annica Bray (S), 
Lorents Burman (S), Mats Ekman (S), Daniel Envall (S), Evelina Fahlesson (S), 

Kenneth Fahlesson (S), Maria Granskär (S), Iosif Karambotis (S), Simon Rilfors (S), 
Pierre Lidström (S), Martin Hedqvist (S), Carina Lundmark (S), Felicia Lundmark 

(S), Lars Lundmark (S), Anna Lundström (S), Gunilla Lundström (S), Maria 
Marklund (S), Kamel Mnad (S), Magnus Nilsson (S), Jasmine Ravaghi (S), Fredrik 

Stenberg (S), Valter Stenberg (S), Peter Stensmar (S), Tomas Teglund (S), Harriet 

Classon (S), Lilliann Carlsten (S), Daniel Ådin (S),  
Henry Andersson (M), Stefan Anundi (M), Ramona Dolan (M), Kaisa Edström (M), 

Gunnar Fransson (M), Anette Lindgren (M), Kjell Lindström (M), Micaela Löwenhöök 
(M), Johan Söderberg (M),  

Håkan Andersson (C), Kjell Bergmark (C), Maria Bernsson (C), Anna From-Lindqvist 

(C), Katarina Larsson (C), Carina Sundbom (C), Oscar Wellman (C), 
Fredrik Sjöström (V), Weidan Gong (V), Agneta Hansson (V), Lova Torstensson (V), 

Joakim Wallström (V), Jeanette Velander (V), 
Markku Abrahamsson (SD), Magnus Bergmark (SD), Marcus Sehlstedt (SD), Linda 

Strandberg (SD), Roland Östlund (SD). 

Charlotta Enqvist (KD), Per-Ivar Skogqvist (KD). 
 

Nej röstar: 
Shervin Ahmadzadeh (L), Stina Engström (L), Christina Soldan (L), Kerstin Olofsson 

(L), 
Hans Brettschneider (MP). 

 

Frånvarande är: 
Linnea Öhman (MP). 
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§ 38 Dnr KS 2020-000834  700 

Socialnämndens boendeplan 2021-2030 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Frågan om behov av en särskild boendeplan för socialnämndens 

verksamhetsområde överlämnas till socialnämnden. 

2. Eventuell, av socialnämnden godkänd, boendeplan ingår i underlaget för 
arbetet med kommunens bostadsförsörjningsplan. 

Inlägg 
Stina Engström (L), Iosif Karambotis (S) samt Markku Abrahamsson (SD) yttrar sig. 

Sammanfattning 
Socialnämnden beslutade 2020-12-17 § 235 att överlämna ett förslag till 

boendeplan för åren 2021 - 2030. Skellefteå kommun har under de senare åren 
haft som princip att socialnämnden årligen upprättar en boendeplan för de 

kommande nio åren, en plan som antas i kommunfullmäktige. 

Kommunstyrelsen konstaterade vid sin behandling av ärendet att boendeplanen i 

mångt och mycket har karaktären av ett internt verksamhetsdokument för 

socialnämndens verksamhet, det kan därför ifrågasättas om det finns anledning att 
fastställa densamma i kommunfullmäktige. Det finns en skyldighet för en kommun 

att ha en bostadsförsörjningsplan, en boendeplan för specifikt socialnämnden kan 
ingå i underlaget för bostadsförsörjningsplanen samt utgöra ett underlag för 

socialnämndens verksamhet och eventuella budgetäskanden. Eftersom 
boendeplaner tidigare har fastställts i kommunfullmäktige kan det finnas anledning 

för kommunfullmäktige att besluta att frågan om upprättande av särskild 

boendeplan för socialnämndens verksamhetsområde överlämnas till socialnämnden, 
som i egenskap av verksamhetsansvarig nämnd dels kan avgöra när behov 

föreligger, dels kan besluta om en eventuell plans omfattning. 

Yrkanden 

Kommunstyrelsen föreslår att frågan om behov av en särskild boendeplan för 
socialnämndens verksamhetsområde överlämnas till socialnämnden (beslutspunkt 

1); samt att eventuell, av socialnämnden godkänd, boendeplan ingår i underlaget 

för arbetet med kommunens bostadsförsörjningsplan (beslutspunkt 2). 

Stina Engström (L) samt Iosif Karambotis (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens 

förslag. 

 

Beslutsgång 
Ordföranden finner att det endast finns ett förslag till beslut, vilket också blir 

kommunfullmäktiges beslut. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2020-02-02 § 37 
Socialnämndens protokoll 2020-12-17 § 235 

Socialkontorets tjänsteskrivelse 2020-11-26 

Förslag till boendeplan 
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Skickas till: 
Socialnämnden 

Kommunledningskontoret, samhällsutveckling 
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§ 39 Dnr KS 2020-000218  106 

Avslutning av vänortssammarbete med Tongling i 
Kina 

Kommunfullmäktiges beslut 
Vänortssamarbetet med Tongling avslutas. 

Inlägg 
Lorents Burman (S), Charlotta Enqvist (KD), Christina Soldan (L), Hans 

Brettschneider (MP), Markku Abrahamsson (SD) samt Agneta Hansson (SD) yttrar 
sig. 

Sammanfattning 
Kommunstyrelseledamöterna Andreas Löwenhöök (M), Stefan Anundi (M), Carina 

Sundbom (C), Maria Bernsson (C) samt Christina Soldan (L) inkom till 
kommunstyrelsen med en skrivelse i vilken föreslogs att kommunledningskontoret 

ges i uppdrag att ta fram ett beslutsunderlag om avveckling av vänortssamarbetet 

med Tongling, Kina, samt att beslutsunderlaget färdigställs så att 
kommunfullmäktige kan fatta beslut om avveckling av vänortssamarbetet senast vid 

kommunfullmäktige i maj 2020. Kommunstyrelsen beslutade 2020-03-11 § 140 att 
överlämna skrivelsen till kommunledningskontoret för beredning.  

Kommunledningskontoret anför att Skellefteå kommuns engagemang i relationen 

med Tongling har historiskt byggt på utbyten med den lokala nivån i Tongling, för 
att konkret kunna visa på ett mer demokratiskt alternativ. Utbytet har främst 

bestått i att engagera skolklasser och lärare i bilaterala utbyten och har i sig varit 
fruktbart. Utbytet har dock avstannat. Det har berott på att motparten inte låtit 

pågående samarbeten mellan klasser och skolor få fortsätta. Från Tonglings sida 
byttes skolor och klasser ut utan till synes logiska anledningar. Det omöjliggjorde 

en fortsättning av samarbetet från Skellefteå kommuns sida då själva syftet med 

samarbetet inte kunde uppfyllas. Därför föreslås att vänortssamarbetet avslutas. 

Yrkanden 

Kommunstyrelsen föreslår att vänortssamarbetet med Tongling avslutas. 

Lorents Burman (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Beslutsgång 
Ordföranden finner att det endast finns ett förslag till beslut, vilket också blir 

kommunfullmäktiges beslut. 
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Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens protokoll 2020-02-02 § 28 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2020-11-26 
Kommunstyrelsens protokoll 2020-03-11 § 140 

Skrivelse 2020-03-11 från Andreas Löwenhöök (M), Stefan Anundi (M), Carina 
Sundbom (C), Maria Bernsson (C) samt Christina Soldan (L) 

  

Skickas till: 

Kommunledningskontoret, intetnationella enheten 
Kommunstyrelsens sekretariat 
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§ 40 Dnr KS 2020-000772  730 

Ett Skellefteå för alla - kunskapshöjande satsning 
kring funktionsnedsättning 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. En kommunövergripande kunskapshöjande satsning kring FNs konvention 

om rättigheter för personer med funktionsnedsättning kopplat till 
kommunens uppdrag genomförs enligt socialnämndens beslut 2020-11-24 

§ 218 alternativ 1. 

2. Satsningen omfattar, förutom anställda, även förtroendevalda. 

3. Satsningen finansieras med 700 000 kronor ur 2020 års resultatöverföring 

för kommunfullmäktige och kommunstyrelsen, samt med 500 000 kronor ur 
medel till kommunstyrelsens förfogande, område stora 

kommunövergripande projekt, år 2021. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktige beslutade 2019-09-24 § 241 bland annat att uppdra till 
socialnämnden att  ta fram förslag inklusive kostnad för en kommunövergripande 

kunskapshöjande satsning kring FNs konvention om rättigheter för personer med 

funktionsnedsättning kopplat till kommunens uppdrag. 

Socialnämnden beslutade 2020-11-24 § 218 att till kommunfullmäktige överlämna 

två olika förslag till webbutbildning, där alternativ 1 innebär att en extern aktör 
anlitas för att bygga en interaktiv utbildning för alla anställda. Ett till utbildningen 

hörande diskussionsmaterial ska hjälpa medarbetarna att omsätta teori till praktik. 

Alternativ 2 innebär att ett antal nyckelpersoner per förvaltning går en gratis 
webbutbildning för att sedan föra kunskapen vidare till sina medarbetare och 

kollegor.  

Kostnaden för alternativ 1 bedöms till ca 1,2 miljoner kronor, samt kostnader för 

arbetstid för diskussioner och implementering. Kostnaderna för alternativ 2 bedöms 
till ca 200 000 kronor samt kostnader för arbetstid för diskussioner och 

implementering , 

Socialnämnden föreslår även att utbildningen även ska göras tillgänglig för 
Skellefteå kommuns förtroendevalda.  

Kommunstyrelsen konstaterade vid sin behsndling av ärendet  konstaterar att en 
utbildning enligt alternativ 1 är att förorda, och att den även bör omfatta 

förtroendevalda. Förslaget till kommunfullmäktige bör även innehålla ett förslag till 

finansiering av utbildningen.  
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Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens protokoll 2020-02-02 § 32 

Socialnämndens protokoll 2020-11-24 § 218 
Socialkontorets tjänsteskrivelse 2020-09-09 

  

Skickas till: 

Socialnämnden 
Kommunledningskontoret, finans och juridik 
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§ 41 Dnr KS 2020-000396  860 

Kulturplan för Skellefteå kommun 2020-2023 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kulturplan för Skellefteå kommun 2020-2023 fastställs enligt kommunstyrelsens 

förslag. 

Reservation 
Micaela Löwenhöök (M), Ramona Dolan (M) samt Markku Abrahamsson (SD) 

reserverar sig mot beslutet till förmån för egna yrkanden. Henry Andersson (M), 
Stefan Anundi (M), Kaisa Edström (M), Gunnar Fransson (M), Anette Lindgren (M), 

Kjell Lindström (M) samt Johan Söderberg (M) reserverar sig mot beslutet till 
förmån för Micaela Löwenhööks m fl yrkande. Magnus Bergmark (SD), Marcus 

Sehlstedt (SD), Linda Strandberg (SD), Roland Östlund (SD) reserverar sig mot 
beslutet till förmån för Markku Abrahamssons yrkande. 

Inlägg 
Daniel Sjögren (S), Micaela Löwenhöök (M), Shervin Ahmadzadeh (L), Markku 

Abrahamsson (SD), Ramona Dolan (M), Hans Brettschneider (MP), Magnus Nilsson 

(S), Shervin Ahmadzadeh (L), Christina Soldan (L) samt Joakim Wallström (V) yttrar 
sig. 

Sammanfattning 
Kulturnämnden beslutade 2020-11-11 § 110 att föreslå kommunfullmäktige anta ett 

förslag till kulturplan för Skellefteå kommun för 2020 – 2023. Kulturplanen skall 
vara ett planeringsverktyg som stödjer en långsiktigt hållbar utveckling i Skellefteå 

kommun.  Förslaget har upprättats med hänsyn till Skellefteå kommuns 
målstyrning, utvecklingsstrategi och med beaktande av Region Västerbottens 

kulturplan 2020 – 2023. 

Yrkanden 
Kommunstyrelsen föreslår att kulturplan för Skellefteå kommun 2020-2023 

fastställs enligt kommunstyrelsens förslag. 

Micaela Löwenhöök (M) samt Ramona Dolan (M) yrkar bifall till Moderaternas 

förslag till kulturplan för Skellefteå kommun 2020-2023. 

Shervin Ahmadzadeh (L), Hans Brettschneider (MP), Magnus Nilsson (M), Christina 

Soldan (L) samt Joakim Wallström (V) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Markku Abrahamsson (SD) yrkar bifall till Sverigedemokraternas förslag till 
kulturplan för Skellefteå kommun 2020-2023. 

 

Beslutsgång - övergripande 

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag, Micaela Löwenhööks 
m fl yrkande samt Markku Abrahamssons yrkande, och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

Votering begärs varvid votering meddelar att kommunstyrelsens förslag utses till 

huvudförslag. Micaela Löwenhööks m fl yrkande samt Markku Abrahamssons 

yrkande kommer att ställas mot varandra, det vinnande yrkande kommer att ställas 
mot kommunstyrelsens förslag. Denna propositionsordning godkänns. 
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Beslutsgång 1 
Votering verkställs enligt följande godkända voteringsproposition "Den som stöder 

Micaela Löwenhööks m fl yrkande röstar ja, den som stöder Markku Abrahamssons 
yrkande röstar nej". 

Omröstningsresultat 1  
Vid uppropet avges 11 ja-röster och 5 nej-röster, 49 ledamöter avstår från att 

rösta. Hur var och en röstat framgår av till denna paragraf bifogade förteckning. 

Beslutsgång 2 

Votering verkställs enligt följande godkända voteringsproposition "Den som stöder 
kommunstyrelsens förslag röstar ja, den som stöder Micaela Löwenhööks m fl 

yrkande röstar nej". 

Omröstningsresultat 2 

Vid uppropet avges 47 ja-röster och 11 nej-röster, 7 ledamöter avstår från att 
rösta. Hur var och en röstat framgår av till denna paragraf bifogade förteckning. 

Beslutsunderlag 
Sverigedemokraternas förslag till kulturplan för Skellefteå kommun 2020-2023 

Moderaternas förslag till kulturplan för Skellefteå kommun 2020-2023 
Kommunstyrelsens protokoll 2020-02-02 § 43 

Kulturnämndens protokoll 2020-11-11 § 110  

Kultur- och fritidskontorets tjänsteskrivelse 2020-11-05 
Förslag till kulturplan 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2020-06-02 § 224 
  

Skickas till: 
Kulturnämnden 
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Voteringsförteckning § 41 – omröstningsresultat 1 
Ja röstar: 

Henry Andersson (M), Stefan Anundi (M), Ramona Dolan (M), Kaisa Edström (M), 
Gunnar Fransson (M), Anette Lindgren (M), Kjell Lindström (M), Micaela Löwenhöök 

(M), Johan Söderberg (M),  
Charlotta Enqvist (KD), Per-Ivar Skogqvist (KD). 

 
Nej röstar: 

Markku Abrahamsson (SD), Magnus Bergmark (SD), Marcus Sehlstedt (SD), Linda 

Strandberg (SD), Roland Östlund (SD). 
 

Avstår från att rösta: 
Bertil Almgren (S), Gunilla Andersson (S), Fredrik Lundberg (S), Annica Bray (S), 

Lorents Burman (S), Mats Ekman (S), Daniel Envall (S), Evelina Fahlesson (S), 

Kenneth Fahlesson (S), Maria Granskär (S), Iosif Karambotis (S), Simon Rilfors (S), 
Pierre Lidström (S), Martin Hedqvist (S), Carina Lundmark (S), Felicia Lundmark 

(S), Lars Lundmark (S), Anna Lundström (S), Gunilla Lundström (S), Maria 
Marklund (S), Kamel Mnad (S), Magnus Nilsson (S), Jasmine Ravaghi (S), Fredrik 

Stenberg (S), Valter Stenberg (S), Peter Stensmar (S), Tomas Teglund (S), Harriet 

Classon (S), Lilliann Carlsten (S), Daniel Ådin (S),  
Håkan Andersson (C), Kjell Bergmark (C), Maria Bernsson (C), Anna From-Lindqvist 

(C), Katarina Larsson (C), Carina Sundbom (C), Oscar Wellman (C), 
Fredrik Sjöström (V), Weidan Gong (V), Agneta Hansson (V), Lova Torstensson (V), 

Joakim Wallström (V), Jeanette Velander (V) 
Shervin Ahmadzadeh (L), Stina Engström (L), Christina Soldan (L), Kerstin Olofsson 

(L), 

Hans Brettschneider (MP), Linnea Öhman (MP). 
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Voteringsförteckning § 41 – omröstningsresultat 2 
Ja röstar: 

Bertil Almgren (S), Gunilla Andersson (S), Fredrik Lundberg (S), Annica Bray (S), 
Lorents Burman (S), Mats Ekman (S), Daniel Envall (S), Evelina Fahlesson (S), 

Kenneth Fahlesson (S), Maria Granskär (S), Iosif Karambotis (S), Simon Rilfors (S), 
Pierre Lidström (S), Martin Hedqvist (S), Carina Lundmark (S), Felicia Lundmark 

(S), Lars Lundmark (S), Anna Lundström (S), Gunilla Lundström (S), Maria 
Marklund (S), Kamel Mnad (S), Magnus Nilsson (S), Jasmine Ravaghi (S), Fredrik 

Stenberg (S), Valter Stenberg (S), Peter Stensmar (S), Tomas Teglund (S), Harriet 

Classon (S), Lilliann Carlsten (S), Daniel Ådin (S),  
Håkan Andersson (C), Kjell Bergmark (C), Maria Bernsson (C), Anna From-Lindqvist 

(C), Katarina Larsson (C),  
Fredrik Sjöström (V), Weidan Gong (V), Agneta Hansson (V), Lova Torstensson (V), 

Joakim Wallström (V), Jeanette Velander (V) 

Shervin Ahmadzadeh (L), Stina Engström (L), Christina Soldan (L), Kerstin Olofsson 
(L), 

Hans Brettschneider (MP), Linnea Öhman (MP). 
 

Nej röstar: 

Henry Andersson (M), Stefan Anundi (M), Ramona Dolan (M), Kaisa Edström (M), 
Gunnar Fransson (M), Anette Lindgren (M), Kjell Lindström (M), Micaela Löwenhöök 

(M), Johan Söderberg (M),  
Charlotta Enqvist (KD), Per-Ivar Skogqvist (KD). 

 
Avstår från att rösta: 

Carina Sundbom (C), Oscar Wellman (C), 

Markku Abrahamsson (SD), Magnus Bergmark (SD), Marcus Sehlstedt (SD), Linda 
Strandberg (SD), Roland Östlund (SD). 
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§ 42 Dnr KS 2021-000021  600 

Utvärdering av kulturskolan 

Kommunfullmäktiges beslut 
Utvärderingen noteras. 

Inlägg 
Daniel Sjögren (S) yttrar sig. 

Sammanfattning 
Kulturnämnden beslutade 2020-12-09 § 131 att till kommunfullmäktige överlämna 

en utvärdering av kulturskolans verksamhet. I utvärderingen dras slutsatsen att en 
förändring från musikskola till kulturskola tar tid men att kulturskolan är på rätt 

väg.  

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens protokoll 2020-02-02 § 45 

Kulturnämndens protokoll 2020-12-09 § 131 
Kultur- och fritidskontorets tjänsteskrivelse 2020-12-03 

Utvärdering - är kulturskolan på rätt väg 
  

Skickas till: 
Kulturnämnden 
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§ 43 Dnr KS 2020-000807  450 

Justering av avfallstaxan utifrån årlig omräkning av 
avfallsskatt och förbränningsskatt  

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Ny avfallstaxa med anledning av ändringar i Lag (1999:673) om skatt på 

avfall och Lag (2019:1274) om skatt på avfall som förbränns fastställs. Nya 
taxenivåer enligt följande: 

- deponirest 1 555 kr/ton, exklusive moms 

- bygg- och rivningsavfall osorterat 1 555 kr/ton, exklusive moms 
- orena jord- och schaktmassor 1 555 kr/ton, exklusive moms 

- brännbart avfall från verksamheter 1 400 kr/ton, exklusive moms 
- sorterat restavfall i lastväxlarflak/sopbil 1 300 kr/ton, exklusive moms. 

2. Ändringar i avfallstaxan ska gälla från och med 2021-03-01. 

Sammanfattning 

Skatt på avfall regleras i Lag (1999:673) om skatt på avfall. I lagens § 4 bestäms 
skattebeloppet till 500 kr/ton. Från och med kalenderår 2019 och efterföljande 

kalenderår ska avfallsskatten omräknas i förhållande till förändringar i det allmänna 

prisläget. Regeringen fastställer det omräknade beloppet. Detta medför att skatten 
höjs med 15 kronor/ton till 555 kronor/ton från och med 2021-01-01 

Skatt på förbränning regleras i Lag (2019:1274) om skatt på avfall som förbränns. I 
lagens § 12 bestäms skattebeloppet till 125 kronor/ton. I 

övergångsbestämmelserna gäller skattesats 75 kronor/ton under perioden från och 

med 2020-04-01 till och 2020-12-31 samt 100 kronor/ton avfall under perioden från 
och med den 2021-01-01 till och med den  2021-12-31. 

Deponiskatten och förbränningsskatten är särskilda punktskatter som betalas för 
avfall som deponeras och avfall som förbränns. 

Skatterna bestäms utifrån avfallets vikt och är densamma oberoende av avfallstyp. 
Syftet med skatterna är att bidra till att minska mängden avfall som deponeras och 

förbränns. Skatterna 

ska även bidra till att det blir lönsamt att återanvända, återvinna eller nyttja avfall 
genom andra metoder och därigenom bidra till att de totala avfallsmängderna 

minskar på sikt. 

Samhällsbyggnadsnämnden beslutade 2020-11-24 § 213 att föreslå 

kommunfullmäktige fastställa ändringar i avfallstaxa att gälla från och med 2021-

03-01. 
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Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens protokoll 2020-02-02 § 31 

Samhällsbyggnadsnämndens protokoll 2020-12-14 § 225 
Samhällsbyggnadsförvaltningens tjänsteskrivelse 2020-11-25 

  

Skickas till: 

Samhällsbyggnadsnämnden 
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§ 44 Dnr KS 2020-000808  170 

Taxa för räddningstjänsten 2021 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Taxa för räddningstjänsten 2021 fastställs enligt 

samhällsbyggnadsnämndens förslag 2020-12-14 § 235. 

2. Den nya taxan gäller från och med 2021-03-01. 

Sammanfattning 

Samhällsbyggnadsnämnden beslutade 2020-12-14 § 235 att föreslå 
kommunfullmäktige fastställa taxa för räddningstjänsten 2021. Förslaget innebär en 

höjning av de fasta avgifterna och timavgifterna med 2,1%. 

Räddningstjänstens taxor består av två delar, en taxa som tillämpas för 

räddningstjänstens externa arbeten som inte är att hänföra till räddningstjänst, för 
uthyrning av lokaler och utlåning av materiel, samt taxebestämmelser som rör 

räddningstjänstens myndighetsärenden inom ramen för Lag om skydd mot olyckor 

(LSO) och Lag om brandfarliga och explosiva varor (LBE).  

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2020-02-02 § 30 
Samhällsbyggnadsnämndens protokoll 2020-12-14 § 235  

Samhällsbyggnadsförvaltningens tjänsteskrivelse 2020-11-24 
Taxa räddningstjänstens arbeten uthyrning utlåning 2021 

Taxetabeller LSO och LBE 2020-11-24 
  

Skickas till: 
Samhällsbyggnadsnämnden 
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§ 45 Dnr KS 2020-000835  706 

Avgifter för mat vid korttidsvistelse och 
korttidstillsyn för barn och unga 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Avgifter för mat vid korttidsvistelse och korttidstillsyn för barn och unga 

fastställs enligt socialnämndens förslag 2020-12-17 § 237. 

2. De nya avgifterna gäller från och med 2021-04-01. 

Inlägg 
Iosif Karambotis (S) yttrar sig. 

Sammanfattning 
Socialnämnden beslutade 2020-12-17 § 237 att till kommunfullmäktige överlämna 

förslag till avgifter för mat vid korttidsvistelse och korttidstillsyn för barn och unga. 
De nya avgifterna föreslås gälla från och med 2021-04-01. 

Yrkanden 
Kommunstyrelsen föreslår att avgifter för mat vid korttidsvistelse och korttidstillsyn 

för barn och unga fastställs enligt socialnämndens förslag 2020-12-17 § 237 

(beslutspunkt 1); samt att de nya avgifterna gäller från och med 2021-04-01 
(beslutspunkt 2): 

Iosif Karambotis (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att det endast finns ett förslag till beslut, vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens protokoll 2020-02-02 § 38 

Socialnämndens protokoll 2020-12-17 § 237 
Socialkontorets tjänsteskrivelse 2020-11-17 

  

Skickas till: 
Socialnämnden 
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§ 46 Dnr KS 2020-000836  706 

Avgifter för mat vid grupp- och servicebostad samt 
korttidsvistelse utanför det egna hemmet för vuxna 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Avgifter för mat vid grupp- och servicebostad samt korttidsvistelse utanför 

det egna hemmet för vuxna fastställs enligt socialnämndens förslag 2020-
12-17 § 236. 

2. De nya avgifterna gäller från och med 2021-04-01. 

Sammanfattning 
Socialnämnden beslutade 2020-12-17 § 236 att till kommunfullmäktige överlämna 
förslag till avgifter för mat vid grupp- och servicebostad samt korttidsvistelse 

utanför det egna hemmet för vuxna. De nya avgifterna föreslås gälla från och med 

2021-04-01. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2020-02-02 § 39 
Socialnämndens protokoll 2020-12-17 § 236 

Socialkontorets tjänsteskrivelse 2020-11-17 
  

Skickas till: 
Socialnämnden 
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§ 47 Dnr KS 2020-000837  724 

Egenavgift för arbetsresor med färdtjänst  

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Egenavgift för arbetsresor med färdtjänst fastställs enligt socialnämndens 

förslag 2020-12-17 § 238. 

2. De nya avgifterna gäller från och med 2021-04-01. 

Inlägg 

Stina Engström (L), Iosif Karambotis (S), Hans Brettschneider (MP) samt Carina 
Sundbom (C) yttrar sig. 

Sammanfattning 
Socialnämnden beslutade 2020-12-17 § 238 att till kommunfullmäktige överlämna 

förslag till egenavgift för arbetsresor med färdtjänst. De nya avgifterna föreslås 
gälla från och med 2021-04-01. 

Yrkanden 
Kommunstyrelsen föreslår att egenavgift för arbetsresor med färdtjänst fastställs 

enligt socialnämndens förslag 2020-12-17 § 238 (beslutspunkt 1); samt att de nya 
avgifterna gäller från och med 2021-04-01 (beslutspunkt 2). 

Stina Engström (L) yrkar att socialnämnden får i uppdrag att utreda och ta hänsyn 

till olika prissättningar som finns inom kollektivtrafiken, rabattkort osv, samt för de 
personer som har en funktionsnedsättning hur dessa skall påverkas ekonomisk. 

Iosif Karambotis (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Iosif Karambotis (S) yrkar avslag på Stina Engströms yrkande.  

Beslutsgång 1 
Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag och finner att 

kommunfullmäktige bifaller detsamma. 

Beslutsgång 2 

Ordföranden ställer proposition på Stina Engströms yrkande och finner att 
kommunfullmäktige avslår detsamma. 

Votering begärs och verkställs enligt följande godkända voteringsproposition "Den 

som avslår Stina Engströms yrkande röstar ja, den som avslår detsamma röstar 
nej". 

Omröstningsresultat 2 
Vid uppropet avges 38 ja-röster och 27 nej-röster. Hur var och en röstat framgår av 

till denna paragraf bifogade förteckning. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2020-02-02 § 40 
Socialnämndens protokoll 2020-12-17 § 238 

Socialkontorets tjänsteskrivelse 2020-11-30 
  

Skickas till: 
Socialnämnden 
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Voteringsförteckning § 47 – omröstningsresultat 2 
Ja röstar: 

Bertil Almgren (S), Gunilla Andersson (S), Fredrik Lundberg (S), Annica Bray (S), 
Lorents Burman (S), Mats Ekman (S), Daniel Envall (S), Evelina Fahlesson (S), 

Kenneth Fahlesson (S), Maria Granskär (S), Iosif Karambotis (S), Simon Rilfors (S), 
Pierre Lidström (S), Martin Hedqvist (S), Carina Lundmark (S), Felicia Lundmark 

(S), Lars Lundmark (S), Anna Lundström (S), Gunilla Lundström (S), Maria 
Marklund (S), Kamel Mnad (S), Magnus Nilsson (S), Jasmine Ravaghi (S), Fredrik 

Stenberg (S), Valter Stenberg (S), Peter Stensmar (S), Tomas Teglund (S), Harriet 

Classon (S), Lilliann Carlsten (S), Daniel Ådin (S),  
Fredrik Sjöström (V), Weidan Gong (V), Agneta Hansson (V), Lova Torstensson (V), 

Joakim Wallström (V), Jeanette Velander (V), 
Charlotta Enqvist (KD), Per-Ivar Skogqvist (KD). 

 

 
Nej röstar: 

Henry Andersson (M), Stefan Anundi (M), Ramona Dolan (M), Kaisa Edström (M), 
Gunnar Fransson (M), Anette Lindgren (M), Kjell Lindström (M), Micaela Löwenhöök 

(M), Johan Söderberg (M),  

Håkan Andersson (C), Kjell Bergmark (C), Maria Bernsson (C), Anna From-Lindqvist 
(C), Katarina Larsson (C), Carina Sundbom (C), Oscar Wellman (C), 

Markku Abrahamsson (SD), Magnus Bergmark (SD), Marcus Sehlstedt (SD), Linda 
Strandberg (SD), Roland Östlund (SD), 

Roland Löfmark (L), Stina Engström (L), Christina Soldan (L), Kerstin Olofsson (L), 
Hans Brettschneider (MP), Linnea Öhman (MP). 
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§ 48 Dnr KS 2020-000838  724 

Egenavgift för färdtjänst till och från dagverksamhet 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Egenavgift för färdtjänst mellan bostad och dagverksamhet fastställs till 22 

kronor per enkelresa. 

2. Den nya avgiften gäller från och med 2021-04-01. 

Sammanfattning 

Socialnämnden beslutade 2020-12-17 § 239 att till kommunfullmäktige överlämna 
förslag till egenavgift för färdtjänst till och från dagverksamhet. De nya avgifterna 

föreslås gälla från och med 2021-04-01. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2020-02-02 § 41 
Socialnämndens protokoll 2020-12-17 § 239 

Socialkontorets tjänsteskrivelse 2020-11-17 
  

Skickas till: 
Socialnämnden 
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§ 49 Dnr KS 2020-000839  724 

Egenavgift för färdtjänst till och från daglig 
verksamhet (SSF) 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Egenavgift för färdtjänst mellan bostad och daglig verksamhet  (SSF) 

fastställs till 18 kronor per enkelresa. 

2. Den nya avgiften gäller från och med 2021-04-01. 

Sammanfattning 
Socialnämnden beslutade 2020-12-17 § 239 att till kommunfullmäktige överlämna 

förslag till egenavgift för färdtjänst  till och från daglig verksamhet (SSF). De nya 
avgifterna föreslås gälla från och med 2021-04-01. 

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens protokoll 2020-02-02 § 42 

Socialnämndens protokoll 2020-12-17 § 240 

Socialkontorets tjänsteskrivelse 2020-11-17 
  

Skickas till: 
Socialnämnden 
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§ 50 Dnr KS 2021-000017  806 

Taxor och avgifter, kulturnämnden 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Taxor och avgifter för kulturnämndens verksamhet fastställs enligt 

kulturnämndens förslag 2020-12-09 § 130. 

2. De nya avgifterna gäller från och med 2021-03-01. 

Sammanfattning 

Kulturnämnden beslutade 2020-12-09 § 131 att till kommunfullmäktige överlämna 
ett förslag till taxor och avgifter för kulturnämndens verksamhet. Nämnden föreslog 

att taxorna skall gälla från och med 2021-01-01.  

Kommunstyrelsen konstaterade vid sin behandling av ärendet att 

kommunfullmäktige inte kommer att kunna behandla ärende förrän vid februari 
månads sammanträde, varför taxorna bör träda i kraft från och med 2021-03-01. 

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens protokoll 2020-02-02 § 44 

Kulturnämndens protokoll 2020-12-09 § 131 

Kultur- och fritidskontorets tjänsteskrivelse 2020-12-03 
Sammanställning, kulturnämndens taxor och avgifter 

  

Skickas till: 

Kulturnämnden 
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§ 51 Dnr KS 2020-000830  006 

Förändring av kommunfullmäktiges och 
kommunstyrelsens sammanträdesplan 2021 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktiges sammanträde 2021-06-01 (budgetsammanträdet) flyttas till 

2021-10-12. 

Sammanfattning 

När förslaget till sammanträdesplan 2021 upprättades och fastställdes fanns en 
förhoppning att pandemins effekter då skulle vara överblickbara, och att därför 

skulle vara möjligt att fastställa en budget vid halvårsskiftet på samma sätt som 
tidigare år.  

På grund av pågående pandemi, och därmed följande osäkerhet kring de 

ekonomiska förutsättningarna, saknas det förutsättningar att ha ett budgetförslag 
färdigt till maj månad. Det finns därför behov att, på samma sätt som år 2020, anta 

budget under hösten. Därför föreslås att kommunfullmäktiges budgetsammanträde 
flyttas från 2021-06-01 till  

2021-10-12.  

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens protokoll 2020-02-02 § 26 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2020-12-28 
  

Skickas till: 
Kommunstyrelsens sekretariat 

Kommunledningskontoret, finans och juridik 
Kommunfullmäktiges ledamöter 

Kommunfullmäktiges ersättare 
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§ 52 Dnr KS 2020-000771  700 

Rapport om ej verkställda beslut enligt 
socialtjänstlagen (SoL), kvartal 3, 2020 

Kommunfullmäktiges beslut 
Redovisningen godkänns. 

Inlägg 
Hans Brettschneider (MP) samt Iosif Karambotis (S) yttrar sig. 

Sammanfattning 
Landets kommuner är skyldiga att rapportera ej verkställda gynnande beslut enligt 

socialtjänstlagen som inte verkställts inom tre månader från beslutsdatum.  

Socialnämnden beslutade 2020-11-24 § 214 att till kommunfullmäktige överlämna 

en redovisning för kvartal 3, 2020. Enligt denna fanns det 53 beslut, varav 35 berör 
män/pojkar och 18 berör kvinnor/flickor. Under kvartalet har 143 beslut som 

tidigare rapporterats som ej verkställda verkställts, 5 beslut har avslutats utan att 

verkställas.  

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2020-02-02 § 33 
Socialnämndens protokoll 2020-11-24 § 214 

Socialkontorets tjänsteskrivelse 2020-10-23 
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§ 53 Dnr KS 2020-000770  700 

Rapport om ej verkställda beslut enligt lagen om 
stöd och service till vissa funktionshindrade (LSS), 
kvartal 3, 2020 

Kommunfullmäktiges beslut 
Redovisningen godkänns. 

Sammanfattning 
Landets kommuner är skyldiga att rapportera ej verkställda gynnande beslut enligt 

lag om stöd och service till vissa funktionshindrade (LSS) som inte verkställts inom 
tre månader från beslutsdatum.  

Socialnämnden beslutade 2020-11-24 § 213 att till kommunfullmäktige överlämna 
en redovisning för kvartal 3, 2020. Enligt denna fanns det 30 beslut, varav 20 berör 

män/pojkar och 10 berör kvinnor/flickor. Det är en ökning med 4 beslut från 
föregående kvartal. Under kvartalet har 4 beslut som tidigare rapporterats som ej 

verkställda verkställts, 4 beslut har avslutats utan att verkställas.  

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens protokoll 2020-02-02 § 34 

Socialnämndens protokoll 2020-11-24 § 213 
Socialkontorets tjänsteskrivelse 2020-10-27 
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§ 54 Dnr KS 2020-000777  102 

Fyllnadsval av ersättare i 
samhällsbyggnadsnämnden 

Kommunfullmäktiges beslut 
Fyllnadsval förrättas vid ett senare tillfälle. 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktige beslutade 2020-12-08 § 333 att befria Jonna Nilsson (M) från 

uppdraget som ersättare i samhällsbyggnadsnämnden, samt att fyllnadsval 
förrättas vid ett senare tillfälle. Någon nominering har inte inkommit.  

Beslutsunderlag 
Kommunfullmäktiges protokoll 2021-01-26 § 15 
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§ 55 Dnr KS 2020-000795  102 

Fyllnadsval av ersättare i valnämnden 

Kommunfullmäktiges beslut 
Fyllnadsval förrättas vid ett senare tillfälle. 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktige beslutade 2021-01-26 § 15 att befria Paul Thompson (S) från 

uppdraget som ersättare i valnämnden, samt att fyllnadsval förrättas vid ett senare 

tillfälle. Någon nominering har inte inkommit. 

Beslutsunderlag 
Kommunfullmäktiges protokoll 2021-01-26 § 16 
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§ 56 Dnr KS 2020-000783  102 

Fyllnadsval av ledamot i kulturnämnden 

Kommunfullmäktiges beslut 
Fyllnadsval förrättas vid ett senare tillfälle. 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktige beslutade 2021-01-26 § 17  att befria Klara-Lovisa Lundström 

(S) från uppdraget som ledamot i kulturnämnden, samt att fyllnadsval förrättas vid 

ett senare tillfälle. Någon nominering har inte inkommit. 

Beslutsunderlag 
Kommunfullmäktiges protokoll 2021-01-26 § 17 
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§ 57 Dnr KS 2021-000120  102 

Avsägelse från Elias Andersson (M) av uppdraget 
som ersättare i fritidsnämnden och eventuellt 
fyllnadsval 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Elias Andersson (M) befrias från uppdraget som ersättare i fritidsnämnden. 

2. Till ny ersättare i fritidsnämnden för perioden till och med 2022-12-31 utses 
Mikael Nöjd (M). 

Sammanfattning 
Elias Andersson (M) har avsagt sig uppdraget som ersättare i fritidsnämnden. 

Beslutsunderlag 
Avsägelse från Elias Andersson 

  

Skickas till: 

Fritidsnämnden 
Förvaltningen för support och lokaler, ansvarig för Troman 

Förvaltningen för support och lokaler, lönecenter förtroendevalda 
Elias Andersson 

Mikael Nöjd 
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§ 58 Dnr KS 2019-000883  770 

Motion av Håkan Andersson (C) om strategiskt 
partnerskap med Region Västerbotten (54/19) 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Motionen är, med hänvisning till socialkontorets yttrande, att anse som 

besvarad. 

2. Motionen föranleder inte någon ytterligare åtgärd från kommunfullmäktiges 

sida. 

Inlägg 
Håkan Andersson (C), Iosif Karambotis (S), Lorents Burman (S), Kenneth Fahlesson 
(S), Hans Brettschneider (MP), Harriet Classon (S), Carina Sundbom (C) samt 

Anette Lindgren (M) yttrar sig. 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktigeledamot Håkan Andersson (C) har inkommit med en motion i 

vilken föreslås att kommunfullmäktige uppdrar till kommunstyrelsen, alternativt 
socialnämnden, att söka motsvarande partnerskap mellan Skellefteå kommun och 

Region Västerbotten. Det partnerskap det hänvisas till är Region Västerbotten och 
Umeå kommuns avtal om strategiskt innovationspartnerskap, vilket syftar till att 

skapa ett tätare samarbete kring innovation inom hälsa, vård och omsorg.  

Socialnämnden beslutade 2020-10-29 § 197 att avstå från att yttra sig över 
motionen då delar av denna inte rör nämndens verksamhet. I den till beslutet 

hörande tjänsteskrivelsen har socialkontoret redogjort för pågående 
utvecklingsprojekt samt anfört att Skellefteå kommun har en relativt ny, och mer 

övergripande, samverkansöverkommelse med regionen vilken i dagsläget bör 
prioriteras. 

Under debatten påpekas att det i kommunstyrelsens protokoll finns en felaktig 

uppgift, då det under beslutsgången uppges att Carina Sundboms yrkande vunnit 
kommunstyrelsens bifall, rätt uppgift skall vara att kommunstyrelsens 

arbetsutskotts förslag också blev kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige. 
Detta förslag var dock att motionen är, med hänvisning till socialnämndens 

yttrande, att anse som besvarad (beslutspunkt 1); samt att motionen föranleder 

inte någon ytterligare åtgärd från kommunfullmäktiges sida (beslutspunkt 2). Då 
socialnämnden överlämnade ärendet utan eget yttrande, och det i 

kommunstyrelsens protokoll hänvisas till socialkontorets tjänsteskrivelse, är det 
detta yttrande som avses. 

Yrkanden 
Kommunstyrelsen föreslår att motionen är, med hänvisning till socialnämndens 

(korrigerat till socialkontorets) yttrande, att anse som besvarad (beslutspunkt 1); 
samt att motionen föranleder inte någon ytterligare åtgärd från 

kommunfullmäktiges sida (beslutspunkt 2). 

Håkan Andersson (C) samt Carina Sundbom (C) yrkar bifall till motionen.  

Iosif Karambotis (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens korrigerade förslag samt 

Håkan Anderssons m fl yrkande, och finner att kommunfullmäktige beslutar enligt 
kommunstyrelsens korrigerade förslag. 
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Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens protokoll 2020-02-02 § 29 

Socialnämndens protokoll 2020-10-29 § 197  
Socialkontorets tjänsteskrivelse 2020-09-24 med bilagor 

Motion 54/19 
  

Skickas till: 
Håkan Andersson 

Socialnämnden 
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§ 59 Dnr KS 2020-000143  710 

Motion av Andreas Löwenhöök (M), Carina Sundbom 
(C), Christina Soldan (L) och Charlotta Enqvist (KD) 
om mål om mindre barngrupper i förskolan (6/20) 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Motionen är, med hänvisning till för- och grundskolenämndens yttranden, 

att betrakta som besvarad. 

2. Motionen föranleder inte någon ytterligare åtgärd från kommunfullmäktiges 

sida. 

Reservation 

Katarina Larsson (C), Johan Söderberg (M), Christina Soldan (L), Håkan Andersson 
(C), Charlotta Enqvist (KD), Anna From-Lindqvist (C), Henry Andersson (M), Maria 

Bernsson (C), Stina Engström (L) samt Markku Abrahamsson (SD) reserverar sig 
mot beslutet till förmån för egna yrkanden.  Stefan Anundi (M), Ramona Dolan (M), 

Kaisa Edström (M), Gunnar Fransson (M), Anette Lindgren (M), Kjell Lindström (M), 

Micaela Löwenhöök (M), Kjell Bergmark (C), Carina Sundbom (C), Oscar Wellman 
(C), Roland Löfmark (L), Kerstin Olofsson (L) samt Per-Ivar Skogqvist (KD) 

reserverar sig mot beslutet till förm,ån för Katarina Larssons m fl yrkande. Magnus 
Bergmark (SD), Marcus Sehlstedt (SD), Linda Strandberg (SD) samt  Roland 

Östlund (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för Markku Abrahamssons 

yrkande. 

Inlägg 

Katarina Larsson (C), Fredrik Stenberg (S) Johan Söderberg (M), Christina Soldan 
(L), Håkan Andersson (C), Jeanette Velander (V), Charlotta Enqvist (KD), Hans 

Brettschneider (MP), Markku Abrahamsson (SD), Anna From-Lindqvist (C), Felicia 
Lundmark (S), Henry Andersson (M), Maria Bernsson (C), Harriet Classon (S), Stina 

Engström (L) samt Mats Ekman (S) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamöterna Andreas Löwenhöök (M), Carina Sundbom (C), 
Christina Soldan (L) samt Charlotta Enqvist (KD) har inkommit med en motion i 

vilken föreslås att Skolverkets riktmärken för barngruppers storlek inarbetas som 

mål för barngruppernas storlek i Skellefteå kommuns förskolor (beslutspunkt 1); 
samt att för- och grundskolenämnden får i uppdrag att ta fram en plan för hur 

målen om mindre barngrupper i förskolan ska uppnås och efterlevas (beslutspunkt 
2). 

För- och grundskolenämnden beslutade 2020-06-17 § 90 att föreslå att motionen är 

att anse som besvarad då Skolverkets riktlinjer och andra allmänna råd redan är 
något som Utbildning och arbetsmarknad ska förhålla sig till och för- och 

grundskolenämnden inte vill se barngrupper större än nödvändigt. Rektorer förskola 
har ansvaret att se till att respektive barngrupp har rätt sammansättning utifrån det 

behov som finns. 

Kommunfullmäktige behandlade ärendet 2020-09-15 § 225 och beslutade att 

motionen återremitteras till för- och grundskolenämnden för översyn av de i 

beslutsunderlaget ingående beräkningarna. 

För- och grundskolenämnden beslutade 2020-11-18 § 157 att motionen är att anse 

som besvarad då Skolverkets riktmärken och andra allmänna råd redan är något 
som Utbildning och arbetsmarknad ska förhålla sig till och för- och 

grundskolenämnden inte vill se barngrupper större än nödvändigt. Rektorer förskola 
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har ansvaret att se till att respektive barngrupp har rätt sammansättning utifrån det 
behov som finns. Nämnden hänvisar till två exempel som har upprättas inom 

förvaltningen. 

Yrkanden 

Kommunstyrelsen föreslår att motionen är, med hänvisning till för- och 
grundskolenämndens yttranden, att betrakta som besvarad (beslutspunkt 1); samt 

att motionen föranleder inte någon ytterligare åtgärd från kommunfullmäktiges sida 
(beslutspunkt 2). 

Katarina Larsson (C), Johan Söderberg (M), Christina Soldan (L), Håkan Andersson 

(C), Charlotta Enqvist (KD), Hans Brettschneider (MP), Anna From-Lindqvist (C), 
Henry Andersson (M), Maria Bernsson (C) samt  Stina Engström (L) yrkar bifall till 

motionen. 

Fredrik Stenberg (S), Jeanette Velander (V), Felicia Lundmark (S), Harriet Classon 

(S) samt Mats Ekman (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Markku Abrahamsson (SD) yrkar att motionen första beslutspunkt skall anses 
besvarad; att för- och grundskolenämnden får i uppdrag att ta fram en plan för hur 

ett långsiktigt mål om mindre barngrupper i förskolan ska kunna uppnås; samt att 
för- och grundskolan i samband med detta inkluderar en konsekvensanalys av den 

planerade befolkningstillväxtens inverkan på barngruppernas storlek. 

Beslutsgång - övergripande 
Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag, Katarina Larssons m 
fl yrkande samt Markku Abrahamssons yrkande och finner att kommunfullmäktige 

beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

Votering begärs varvid ordföranden meddelar att kommunstyrelsens förslag utses 
till huvudförslag.  Katarina Larssons m fl yrkande samt Markku Abrahamssons 

yrkande kommer att ställas mot varandra, det vinnande yrkandet kommer att 
ställas mot kommunstyrelsens förslag. Denna propositionsordning godkänns. 

Beslutsgång 1 
Ordföranden ställer proposition på Katarina Larssons m fl yrkande samt Markku 
Abrahamssons yrkande, och finner att kommunfullmäktige beslutar att Katarina 

Larssons m fl yrkande skall ställas mot huvudförslaget. 

Beslutsgång 2 
Votering verkställs enligt följande godkända voteringsproposition "Den som stöder 

kommunstyrelsens förslag röstar ja, den som stöder Katarina Larssons m fl yrkande 
röstar nej". 

Omröstningsresultat 2 
Vid uppropet avges 34 ja-röster och 24 nej-röster, 5 ledamöter avstår från att 

rösta, 2 ledamöter är frånvarande. Hur var och en röstat framgår av till denna 
paragraf bifogade förteckning. 

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens protokoll 2020-02-02 § 47 

För- och grundskolenämndens protokoll 2020-11-18 § 157 

Utbildning och arbetsmarknads tjänsteskrivelse 2020-11-22 
Kommunfullmäktiges protokoll 2020-09-15 § 225 

Kommunstyrelsens protokoll 2020-08-18 § 328 
För- och grundskolenämndens protokoll 2020-06-17 § 91 

Utbildning och arbetsmarknads tjänsteskrivelse 2020-05-27 
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Gymnasienämndens protokoll 2020-06-10 § 99 
Motion 8/20 

 
  

Skickas till: 
För- och grundskolenämnden 

Andreas Löwenhöök  
Carina Sundbom 

Christina Soldan  

Charlotta Enqvist  
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Voteringsförteckning § 59 
Ja röstar: 

Bertil Almgren (S), Gunilla Andersson (S), Fredrik Lundberg (S), Annica Bray (S), 
Lorents Burman (S), Mats Ekman (S), Daniel Envall (S), Evelina Fahlesson (S), 

Kenneth Fahlesson (S), Maria Granskär (S), Iosif Karambotis (S), Simon Rilfors (S), 
Pierre Lidström (S), Martin Hedqvist (S), Felicia Lundmark (S), Lars Lundmark (S), 

Anna Lundström (S), Gunilla Lundström (S), Maria Marklund (S), Kamel Mnad (S), 
Magnus Nilsson (S), Jasmine Ravaghi (S), Fredrik Stenberg (S), Valter Stenberg (S), 

Peter Stensmar (S), Tomas Teglund (S), Harriet Classon (S), Lilliann Carlsten (S), 

Daniel Ådin (S),  
Weidan Gong (V), Agneta Hansson (V), Lova Torstensson (V), Joakim Wallström 

(V), Jeanette Velander (V). 
 

Nej röstar: 

Henry Andersson (M), Stefan Anundi (M), Ramona Dolan (M), Kaisa Edström (M), 
Gunnar Fransson (M), Anette Lindgren (M), Kjell Lindström (M), Micaela Löwenhöök 

(M), Johan Söderberg (M),  
Håkan Andersson (C), Kjell Bergmark (C), Maria Bernsson (C), Anna From-Lindqvist 

(C), Katarina Larsson (C), Carina Sundbom (C), Oscar Wellman (C), 

Roland Löfmark (L), Stina Engström (L), Christina Soldan (L), Kerstin Olofsson (L), 
Charlotta Enqvist (KD), Per-Ivar Skogqvist (KD), 

Hans Brettschneider (MP), Linnea Öhman (MP). 
 

Avstår från att rösta: 
Markku Abrahamsson (SD), Magnus Bergmark (SD), Marcus Sehlstedt (SD), Linda 

Strandberg (SD), Roland Östlund (SD), 

 
Frånvarande är: 

Carina Lundmark (S), 
Fredrik Sjöström (V). 
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§ 60 Dnr KS 2021-000061  101 

Remisser till kommunfullmäktige 2021-02-16 

Dnr 2021-000027  720 

Motion av Hans Brettschneider (MP) om att uppdatera kommunens riktlinjer för 
trygghetsboende (1/21) 
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§ 61 Dnr KS 2021-000062  101 

Delgivningar till kommunfullmäktige 2021-02-16 

Sammanfattning 
Dnr 2021-000048  007 

Revisionens rapport "Granskning av kommunens arbete med digitalisering" 

Dnr 2020-000410  420 
Länsstyrelsen i Västerbottens läns överlåtelse av operativ tillsyn av tillståndsgiven 

vattenverksamhet vid Kolkajen, Skelleftehamn 

Dnr 2021-0001  102 

Länsstyrelsen i Västerbottens läns beslut, utseende av ny ledamot och ersättare i 
kommunfullmäktige 
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§ 62 Dnr KS 2020-000575  210 

Motion av Andreas Löwenhöök (M) om att skapa 
planförutsättningar för att bygga Bureå Sjöstad 
(22/20) 

Kommunfullmäktiges beslut 
Ärendet behandlas vid kommunfullmäktiges sammanträde 2021-03-30. 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktigeledamoten Andreas Löwenhöök (M) har inkommit med en 

motion i vilken föreslås att Skellefteå kommun ska skapa planförutsättningar för att 
möjliggöra byggandet av Bureå Sjöstad. 

Bygg- och miljönämnden beslutade 2020-12-17 § 322 att nämnden bedömer att  
planförutsättningar för att möjliggöra byggandet av Bureå sjöstad finns, och att 

nämnden därför föreslår att kommunstyrelsen beslutar att överlämna ärendet till 
arbetsgruppen för den fördjupade översiktsplanen för Bureå. Nämnden håller med 

förslagsställaren om att det redan idag finns stöd i översiktsplan för att möjliggöra 

byggandet av Bureå sjöstad. Området är utpekat för bostadsändamål i det 
tematiska tillägget för landsbygdsutveckling i strandnära områden (LIS). Utifrån 

detta är det möjligt att ta fram en detaljplan för området. Genom att även peka ut 
området för bostäder i den fördjupade översiktsplanen för Bureå kan intentionerna 

med området förtydligas. 

Kommunstyrelsen beslutade vid sin behandling av ärendet att motionen, samt 
bygg- och miljönämndens yttrande, överlämnas till arbetsgruppen för fördjupad 

översiktsplan för Bureå. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2020-02-02 § 48 
Bygg- och miljönämndens protokoll 2020-12-17 § 322 

Samhällsbyggnadsförvaltningens tjänsteskrivelse 2020-10-23 
Motion 22/20 
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§ 63 Dnr KS 2020-000686  029 

Interpellation av Håkan Andersson (C) om utköp av 
anställda (43/20) 

Kommunfullmäktiges beslut 
Interpellationen bordläggs till kommunfullmäktiges sammanträde 2021-03-30. 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktigeledamoten Håkan Andersson (C) har till personalnämndens 

ordförande ställt följande interpellation: 

"Den 26 oktober presenterade SVT en lista över de 31 svenska kommuner som 

under de senaste 18 månaderna betalat mest för att köpa ut personal (avsluta sin 
anställning). 

Att Skellefteå lagt ut så mycket pengar och att kommunen köpt ut så många är 

oroande. Det finns ytterligare en sak att fundera över. Bland de 31 kommunerna, 
så har Skellefteå betalat klart minst per anställd. Genomsnittlig ersättning från 

Skellefteå kommun låg på 112 958 kronor. Den genomsnittliga ersättningen från 
samtliga kommuner och regioner låg på nästan det dubbla (219 204 kronor). 

Hur kommer det sig att Skellefteå kommit undan så billigt? Ersättningarna har 

oftast en koppling till personens löneläge. Är det så att Skellefteå kommun är mer 
benägen än andra att avsluta anställning för lågavlönade? 

Med anledning av ovanstående vill jag ställa följande fråga: 

Varför är utköpen billigast i Skellefteå?" 
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§ 64 Dnr KS 2020-000731  537 

Interpellation av Maria Bernsson (C) om vilka 
åtgärder kommunen vidtagit samt planerar att göra 
för att öka tryggheten i och omkring Skellefteå 
busstation (44/20) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Interpellationen bordläggs till kommunfullmäktiges sammanträde 2021-03-30. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Maria Bernsson (C) har till kommunstyrelsens 
ordförande ställt följande interpellation: 

"Det byggs otroligt mycket i Skellefteå nu, vilket förändrar stadsbilden. I denna 

stora stadsbildsutveckling finns stora utmaningar hur vi ska skapa en öppen, trygg 
och välkomnande stad. Bakom Kulturhusbygget, som drar till sig intresse från 

världens alla hörn, ligger busstationen, som av många upplevs som allt annat än 
trygg. På Facebook vittnar många om hur orolig och otrygg de upplever denna 

plats. Unga familjer och ungdomar som vill och behöver värma sig innan sin resa 
eller hemresa med buss vågar inte vara kvar. Där förekommer både alkohol och 

droger. 

Denna baksida av Skellefteå är det nog ingen Skelleftebo som skulle rekommendera 
sin tonåring eller vän att uppehålla sig på någon längre stund. Visst finns det planer 

på att stadsbilden ska vändas norrut och ett nytt resecentrum planeras när 
Norrbotniabanan dras genom centrum. Detta nya resecentrum planeras bli både 

välkomnande och tryggt. 

Men till dess har vi ett trygghetsproblem som måste lösas vid busstationen. 
Kommunen måste kunna upprätthålla ordning vid platsen och vidta 

trygghetsskapande åtgärder så att denna viktiga knutpunkt för kollektivtrafik 
upplevs trygg för våra invånare. 

Med anledning av ovanstående vill jag ställa följande frågor till kommunstyrelsens 

ordförande: 

1. Vad har kommunen vidtagit för åtgärder sedan 2018 för att öka tryggheten vid 

busstationen? 

2. Vilka effekter har de åtgärderna fått? 

3. Vad har kommunen för framtida åtgärdsprogram för att öka tryggheten vid 
denna plats denna vinter?" 

  

 



SKELLEFTEÅ KOMMUN 
Kommunfullmäktige 

PROTOKOLL 
2021-02-16 

61 

 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

  

 

§ 65 Dnr KS 2020-000732  880 

Interpellation om Markku Abrahamsson (SD) om 
bibliotekens framtid (45/20) 

Kommunfullmäktiges beslut 
Interpellationen bordläggs till kommunfullmäktiges sammanträde 2021-03-30. 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktigeledamoten Markku Abrahamsson (SD) har till kulturnämndens 

ordförande ställt följande interpellation: 

"En enklare jämförelse mellan antalet besökare på Skellefteås bibliotek och snittet 

av antalet besökare på rikets övriga bibliotek visar att Skellefteå har jämförelsevis 
få fysiska besökare i verksamheterna, trots att vi i andra jämförelser har fler 

låntagare. Trenden visar på att allt färre väljer att fysiskt besöka biblioteken och att 

trenden varit nedåtgående i femton år. Under de senaste åren har vi sett hur de 
kommunala biblioteksverksamheterna kämpat för att få in fler besökare, bland 

annat genom att sälja kläder och bedriva verksamhet som vi inte nödvändigtvis 
uppfattar som relaterad till den ursprungliga verksamheten. Det är lovvärt att man 

gör det man kan för att öka intresset för biblioteken, men om besöken uppkommer 

av andra skäl än den verksamhet man finansieras för att bedriva går det kanske 
ändå att ifrågasätta syftet med att skattefinansiera den verksamheten. Jag är själv 

en vän av biblioteksverksamheten och ser ett stabilt och tillgängligt grundutbud av 
kommunala biblioteksverksamheter som självklart. Det finns dessutom en speciell 

tillfredsställelse i att få sitta i ett tyst bibliotek och läsa en bok i lugn och ro 

samtidigt som livet pågår utanför. Men kanske indikerar de låga/fallande 
besökssiffrorna på att verksamheten delvis behöver organiseras om framöver för 

att möta medborgarnas behov på bästa sätt. Man kanske skulle kunna tänka sig att 
några kommunala biblioteksverksamheter i framtiden skulle kunna övergå till en 

mer digitaliserad och platsoberoende verksamhet. Jag förstår att dessa diskussioner 
säkerligen redan förs och vill veta mer om hur nämnden resonerar. 

Jag vill med bakgrund av vad som framförs ovan fråga kulturnämndens ordförande, 

följande: 
Vad anser nämnden att de fallande besökssiffrorna på biblioteken, i jämförelse med 

övriga riket, beror på? 
Bör biblioteken bedriva verksamhet som är svår att relatera till uppdraget i syfte att 

få fler fysiska besökare, t ex bedriva loppis? 

Anser nämnden att kommunen i nuläget bör försöka öka de fysiska besöken på 
biblioteken eller i högre grad ställa om verksamheten från fysisk och platsberoende 

till mer digital och platsoberoende? 
Hur tror nämnden att vi som invånare kommer att konsumera bibliotekens tjänster 

om 10 år och hur förbereder ni er för det?" 
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§ 66 Dnr KS 2021-000032  170 

Interpellation av Hans Brettschneider (MP) om flytt 
av räddningstjänsten (1/21) 

Kommunfullmäktiges beslut 
Interpellationen bordläggs till kommunfullmäktiges sammanträde 2021-03-30. 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktigeledamoten Hans Brettschneider (MP) har till 

samhällsbyggnadsnämndens t f ordförande ställt följande interpellation: 

”S och V har i Samhällsbyggnadsnämnden nyligen beslutade att man ska följa 

tjänstemännens beslut om att flytta brandstationen till Östra Navet. I 
kostnadsberäkningarna så har tjänstemännen sagt att en renovering och 

ombyggnation av befintlig station skulle innebära samma kostnader som en flytt 

och man hänvisar till nämnden för support och lokaler. 

Man kan ju fundera hur dessa behov ökat så otroligt mycket de sista åren. För ett 

antal år sedan hade man gjort en beräkning på renoveringskostnader och dessa var 
långt ifrån dagens siffror. Jag kan förstå att det kan finnas nya behov men antar då 

att man på något sätt kan redovisa dessa. Det har också framkommit att vissa 

kostnader är mer löpande kostnader som görs regelbundet och som även kommer 
att uppstå på en ny station 

Så med detta har jag följande frågor: 

- Har support och lokaler gjort någon grundläggande genomgång för att se vilka 

behov som verkligen finns för att ha kvar stationen på Solbacken? 

- vad är den beräknade kostnaden för att renovera och bygga om befintlig 
brandstation? (gärna specificerat) 

- Hur har ni i dessa beräkningar skiljt på löpande kostnader som även kommer att 
uppstå på en ny station mot de kostnader som behöver göras för att dagens 

brandstation kan fungera som en brandstation? 

- Är det framtaget någon tidsplan för hur en sådan renovering/ ombyggnation 

skulle kunna ske?” 
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§ 67 Dnr KS 2021-000063  170 

Interpellation av Hans Brettschneider (MP) om flytt 
av räddningstjänsten (2/21) 

Kommunfullmäktiges beslut 
Interpellationen bordläggs till kommunfullmäktiges sammanträde 2021-03-30. 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktigeledamoten Hans Brettschneider (MP) har till 

samhällsbyggnadsnämndens t f ordförande ställt följande interpellation: 

” S och V har i Samhällsbyggnadsnämnden nyligen beslutade att man ska följa 

tjänstemännens beslut om att flytta brandstationen till Östra Navet. När det gäller 
tjänstemännen bild av den framtida räddningstjänsten så är Östra Navet det bättre 

alternativet och det gäller när ny E4 finns på plats och om man samtidigt startar en 

styrka på två personer i Kåge (som kan resa en stege för utrymning av brand i 
höga byggnader) medans brandmännens bild är en helt annan att en flytt innebär 

stora försämringar bl.a. möjlighet sämre möjlighet till övning, sämre möjlighet till 
kontroller, utrustning som hamnar på olika ställen och att det blir dyrare? Ska man 

sedan utöka antalet stationer bör det ske efter att tittat på behov mm Känns det 

inte lite konstigt att de som ska jobba säger nej till nya och fräscha lokaler om det 
ser detta som en bra lösning? Jag skulle säga att i detta fall handlar det om 

brandmännens stolthet till sitt yrke och deras vilja göra ett bra jobb och att se till 
vad som är bäst för invånarna. I det perspektivet är nya lokaler och massa extra 

utgifter inte något man lockas av. 

Nu har i alla fall S och V i Samhällsbyggnadsnämnden tagit beslut på 
tjänstemännens beskrivning. Det bygger ju mycket på framtiden när en ny 

E4dragning finns på plats och att man samtidig tilldelas extra resurser. 

Med detta vill jag fråga ställa följande frågor till ordförande i 

samhällsbyggnadsnämnden: 
 

” - Varför gick majoriteten i nämnden på tjänstemännens alternativ, anser 

majoriteten att tjänstemännen har bättre kunskap om räddningstjänsten än 
brandmännen själva? 

- Har nämnden fått någon tidsplan när ny E4dragning finns på plats? (Om inte, hur 
länge är det acceptabelt att vänta på en ny bro i östra ledens förlängning?) 

- Vilka utryckningsvägar kommer man att ha tills ny bro finns på plats och vilka 

åtgärder kommer man att behöva göra för att lösa med bl.a. ”fri väg”? (framförallt 
utryckning A-torp, Bureå, Boliden, Kåge) 

- Vad kommer det att kosta att flytta räddningstjänsten inkl. alla extrakostnader 
som kommer att behöva göras för att klara räddningstjänstens arbete? 

- Hur säkra är dessa beräkningar?” 
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§ 68 Dnr KS 2020-000692  219 

Fråga av Fredrik Stenberg (S) om bostadsområden 
för villor 

Kommunfullmäktiges beslut 
Frågan bordläggs till kommunfullmäktiges sammanträde 2021-03-30. 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktigeledamoten Fredrik Stenberg (S) har till kommunstyrelsens 

ordförande ställt följande fråga: 

"Vår kommun är i en enorm utveckling och tillväxt och vi ser hela tiden tecken att vi 

är inne i en samhällsomvandling där nya industriområden och bostadsområden 
etableras på olika platser runt om i kommunen.  

För någon vecka sedan blev villatomterna på Falkträsket bokningsbara och efter 

bara ca 30 minuter var alla bokade. Jag hade turen att hinna boka en tomt, vilket 
jag är mycket glad över. Men jag känner också flera som inte lyckades boka en 

tomt.  Det här visar att efterfrågan på villatomter i vår kommun är stor. Då behovet 
är stort och fler väljer att flytta till vår kommun och bli nya invånare kan vi förvänta 

oss att efterfrågan kommer bli än större.  

Av den här anledningen önskar jag ställa följande fråga till kommunstyrelsens vice 
ordförande: 

Avser kommunstyrelsen att agera för att fler villatomter ska göras tillgängliga i 
närtid? " 
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§ 69 Dnr KS 2020-000695  210 

Fråga av Ramona Doland (M) om behandling av 
motionen "Fler bostäder för ett växande Skellefteå" 

Kommunfullmäktiges beslut 
Frågan bordläggs till kommunfullmäktiges sammanträde 2021-03-30. 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktigeledamoten Ramona Dolan (M) har till kommunstyrelsens 

ordförande ställt följande fråga: 

"Moderaterna och Alliansen har vid flera tillfällen och på olika sätt krävt att 

kommunen ska ta fram nya områden för villabebyggelse i Skellefteå och vara mer 
aktiv i framtagandet av nya tomer för villor.  

Vid en snabb tillbakablick hittar jag exempel där vi har lagt förslag, yrkat, frågat, 

interpellerat och motionerat om detta 2013, 2014, 2015, 2016, 2017, 2018 och 
2019. Vi har dock inte fått något större gehör för en mer proaktiv linje. 

I början av 2020 lämnade jag in motionen ”Fler bostäder för ett växande 
Skellefteå” där två av förslagen löd: 

Att kommunen vidtar åtgärder för att stärka planarbetet, så att fler byggklara 

tomter för flerbostäder, villatomter samt industrimark kan iordningsställas. 

Att kommunen snarast påbörjar arbetet med nya större egnahemsområden som 

bygger på en intressestyrd efterfrågan. 

Motionen bereds nu på kommunledningskontoret. 

Nyligen släpptes nya villatomter på Falkträsket. Alla tomterna var uppbokade efter 

30 minuter, vilket visar vilken stor efterfrågan det är på nya villatomter i Skellefteå. 
Efterfrågan kommer dessutom att öka i ett växande Skellefteå. 

Med anledning av detta har jag följande fråga till kommunstyrelsen förste vice 
ordförande: 

När planerar kommunstyrelsen att lämna förslag på motionen ”Fler bostäder för ett 
växande Skellefteå” så att kommunfullmäktige kan ta ställning till den?” 
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§ 70 Dnr KS 2020-000729  109 

Fråga av Christina Soldan (L) om behandlingen av 
allianspartiernas KS-initiativ om att avskaffa 
vänortssamarbetet med Tongling i Kina 

Kommunfullmäktiges beslut 
Frågan bordläggs till kommunfullmäktiges sammanträde 2021-03-30. 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktigeledamoten Christina Soldan (L) har till kommunstyrelsens 

ordförande ställt följande fråga:  

"Under våren 2020 skickade allianspartierna in ett KS-initiativ, om att avskaffa 

vänortssamarbetet med Tongling i Kina. 

I skrivelsen föreslår vi dels att kommunledningskontoret ges i uppdrag att ta fram 

ett beslutsunderlag om avveckling av vänortssamarbetet med Tongling, Kina och 
dels att beslutsunderlaget färdigställs så att kommunfullmäktige kan fatta beslut om 

avveckling av vänortssamarbetet senast vid kommunfullmäktige i maj 2020. 

Vi har inte hört ett ord om detta sen dess. 

Med anledning av detta vill jag fråga kommunstyrelsens ordförande: 

Kommer kommunstyrelsen att behandla allianspartiernas KS-initiativ inom den 
närmaste tiden?" 
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§ 71 Dnr KS 2020-000730  023 

Fråga av Markku Abrahamsson (SD) om anställning 
för att undvika utvisning 

Kommunfullmäktiges beslut 
Frågan bordläggs till kommunfullmäktiges sammanträde 2021-03-30. 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktigeledamoten Markku Abrahamsson (SD) har till kommunstyrelsens 

ordförande ställt följande fråga: 

"Om individer som omfattas av gymnasielagen av någon anledning har mindre än 

sex månader kvar på sitt uppehållstillstånd kan de ansöka om förlängt 
uppehållstillstånd för att söka arbete. Individen kan då få ett förlängt 

uppehållstillstånd så att den sammanlagda tillståndstiden blir sex månader från det 

datum som studierna slutfördes. Efter studierna kan individen enligt lagen ha rätt 
till permanent uppehållstillstånd om individen antingen har ett arbete eller har 

startat ett företag som går att försörja sig på. En sådan ansökan måste genomföras 
innan det tillfälliga uppehållstillståndet löper ut, därför är det ofta ganska bråttom 

att hitta ett arbete som innebär försörjning. I Halmstad infördes en rutin som i 

korthet innebär att den som har uppehållstillstånd pga gymnasielagen ska få lättare 
att bli tillsvidareanställd av kommunen för att slippa utvisning. Oavsett hur man ser 

på situationen och de många inkonsekvenser och dilemman som uppkommer ur 
gymnasielagen, kan de flesta hålla med om att detta innebär ytterligare 

problematik ur många olika perspektiv. Jag vill med denna fråga få vet mer om hur 

kommunen formellt, eller informellt, har valt att agera i detta sammanhang. 

Jag vill fråga kommunstyrelsens ordförande följande: Har kommunstyrelsen 

kännedom om huruvida individer tillsvidareanställts inom den kommunala 
verksamheten med ett partiellt syfte att hjälpa individen att undvika utvisning?" 
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§ 72 Dnr KS 2021-000023  530 

Fråga av Shervin Ahmadzadeh (L) om de nya 
busshållplatserna på Stationsgatan  

Kommunfullmäktiges beslut 
Frågan bordläggs till kommunfullmäktiges sammanträde 2021-03-30. 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktigeledamoten Shervin Ahmadzadeh (L) har till 

samhällsbyggnadsnämndens t f ordförande ställt följande fråga: 

”Nya busshållplatserna på Stationsgatan har orsakat kaos, minst sagt. En trång 

trefilig väg har gjorts om till fyrfilig samtidigt som det inte alls finns plats för fyra 
filer. Med ovanstående förklaring ställer jag följande fråga: 

Anser samhällsbyggnadsnämnden att området är rätt utformad ur ett 

säkerhetsperspektiv? ” 
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§ 73 Dnr KS 2021-000105  020 

Fråga av Hans Brettschneider (MP) om kommunens 
ledningsfilosofi 

Beslut 
Frågan bordläggs till kommunfullmäktiges sammanträde 2021-03-30. 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktigeledamoten Hans Brettschneider (MP) har till personalnämndens 

ordförande ställt följande fråga: 

På vilket sett påverkar kommunens agerande att personalen känner tilltro till 

kommunens ledningsfilosofi ? På insidan kan man läsa det här om kommunens 
ledningsfilosofi, tillitsbaserad styrning och ledning ”Tillit är vår ledningsfilosofi som 

innebär att vi litar på att människor i kärnverksamheten har kunskap, omdöme och 

vilja att genomföra sitt arbete på ett bra sätt utan detaljstyrning. Vårt viktigaste 
uppdrag är att skapa förutsättningar utifrån behoven i mötet mellan medarbetare 

och invånare. 

Nio vägledande principer 

- delegerat handlingsutrymme 

- invånaren (uppdraget) i fokus 

- positiva förväntningar genom tillit 

- helhetssyn 

- etik 

- lärande och utveckling 

- långsiktighet 

- öppenhet och involvering 

- verksamhetsnära stöd. 

Dessa nio principer ligger till grund för de förväntningar som finns på de anställda i 

kommunen och så här står det: 

”Som anställd tar jag ansvar för att förstå och utföra mitt uppdrag, alltid med 

invånaren i fokus, både idag och i morgon. Jag agerar enligt de etiska principerna 

och arbetar utifrån ett tillitsbaserat förhållningssätt. 

Detta har konkretiserats i följ punkter 

- Söker och delar med mig av information och kunskap 

- Tar ansvar för att utveckla mig själv och min kompetens 

- Ger och tar emot synpunkter i syfte att utveckla mig själv och mitt arbete 

- Agerar när jag upptäcker brister eller ser hinder 

- Vågar prova nya arbetssätt och tar vara på det jag lär mig 
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- Gör mitt bästa och förutsätter att andra gör sitt bästa 

- Välkomnar oliktänkande 

- Samarbetar över gränser och ser helheter’ 

Nyligen hade vi ett ärende där en person verkligen uppvisade kurage och vågade 

påpeka brister. I det fortsatta arbetet visade det sig även att det som påpekades 

stämde. Vad blev hennes tack för att hon vågade agera? Jo uppsägning, ej 
samarbetsvillig och utköp! 

Med anledning av ovanstående vill jag ställa följande frågor till personalnämndens 
ordförande: 

- På vilket sätt kommer personalnämnden agera för att bygga trovärdighet till 
kommunens ledningsfilosofi? 

- Kan personalnämnden tänka sig att göra uppföljningar på ärenden för att se om 

kommunen gjort fel?” 
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§ 74 Dnr KS 2021-000096  310 

Fråga av Carina Sundbom (C) om indraget 
vägunderhåll och snöröjning i 31 byar 

Kommunfullmäktiges beslut 
Frågan bordläggs till kommunfullmäktiges sammanträde 2021-03-30. 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktigeledamoten Carina Sundbom (C) har till kommunstyrelsens 

ordförande ställt följande fråga: 

Väldigt många mindre byar i Skellefteå kommun har i dagarna fått besked om att 

de förlorar snöröjning och vägskötsel på sina vägar. Det handlar om vägar som är 
mellan 500 och 1000 m långa. Detta eftersom trafikverket har slutat betala bidrag 

för dessa vägar och att även kommunen drar tillbaka sin del av underhålls- och 

snöröjningskostnaderna. 

Med anledning av ovanstående vill jag ställa följande fråga: 

Hur mycket pengar handlar det om, som Trafikverket respektive kommunen har 
betalat per år, för vägunderhåll och snöröjning på de aktuella vägarna?” 
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§ 75 Dnr KS 2021-000080  450 

Fråga av Daniel Ådin (S) om det görs löpande 
utvärdering av avfallspåsar i papper med mera 

Kommunfullmäktiges beslut 
Frågan bordläggs till kommunfullmäktiges sammanträde 2021-03-30. 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktigeledamoten Daniel Ådin (S) har till samhällsbyggnadsnämndens t 

f ordförande ställt följande fråga: 

Sedan en tid är de s.k. majspåsarna för bioavfall utbytta mot en miljövänligare 

variant av papper. Detta är, såklart, ett riktigt beslut då ett konsekvent miljötänk 
bör omfatta hela kedjan från insamling till biogas.  

Tyvärr finner jag att papperspåsarna, i dess nuvarande form, inte riktigt håller 

måttet. Allt för många gånger har de börjat läcka i behållaren eller, än värre, på 
vägen mellan utrymmet under diskbänken till farstubron.  

Att stå på knä och torka upp rester av matavfall är en erfarenhet jag delar med 
många av mina vänner och bekanta. Om inte annat bevisas detta av alla förslag på 

s.k. Lifehacks kring detta som cirkulerar på facebook, fikarum och andra forum där 

livets vedermödor stöts och blöts.  

Vad jag förstår ska bioavfall bäras ut minst var tredje dag samt vara ”torrt” när det 

läggs i påsen. Detta är inte helt enkelt då matavfall, till sin natur, sällan är torrt. 
Risken finns att fler börjar slänga delar av sitt bioavfall bland övriga sopor där plast 

fortfarande är huvudalternativet.  

Därför undrar jag:  

- Görs det någon löpande utvärdering av papperspåsarna? 

- Finns det några planer på att byta ut dem alt. Förstärka dem på  
något vis?” 
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§ 76 Dnr KS 2021-000072  291 

Fråga av Christina Soldan (L) om Kanalskolan 

Kommunfullmäktiges beslut 
Frågan bordläggs till kommunfullmäktiges sammanträde 2021-03-30. 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktigeledamoten Christina Soldan (L) har till nämnden för support och 

lokalers ordförande ställt följande fråga: 

Kanalskolan är en av stans arkitektspärlor, enligt byggnadsantikvarier. Det är en 
pärla i funkisarkitekur. Nu har skolan tömts på elever till Floraskolans förmån. 

Kanalskolan är tillfälligt vald till att vara dels evakuering för andra kommunala 
kontor och dels som tillfällig plats för yrkesverksamma konstnärer. 

Kanalskolan föreslås att plomberas för att vara resurs om något oförutsett skulle 
hända på en annan skola. Det kan t ex vara en nedläggning av en fristående skola 

eller om en kommunal skola behöver stängas för underhåll eller liknande. 

Faktumet är att hur man än vänder och vrider på frågan om Kanalskolans öde så 
belastas kommunen med stora utgifter för underhåll, renovering, mm. 

Med anledning av detta vill jag fråga till tomas teglund (s), ordförande för nämnden 
för support och lokaler: 

Kommer kommunen att aktivt försöka sälja eller hyra ut Kanalskolan eller finns det 

andra planer för at undvika onödiga kostnader som tomma lokaler innebär?” 
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